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Predavanje Fa na Fa-konferenciji u zapadnim SAD

Li Hondži
21.10.2000.

Puno je vremena prošlo! (Aplauz)

U redu, prestanimo tapšati i slušajte svog učitelja.

Kad se bilo koje biće u ovom kosmosu prosvetli u svoj Fa, svoje Fa-principe, i svoje

Istinsko dostignuće1 – bez obzira na kom nivou – ono treba da prođe zbilja ozbiljan
ispit. Ovo opredeljuje da li ono u šta se prosvetlilo može da se održi u ovom kosmosu, i
to uspostavlja njegovu moćnu vrlinu. Zato se sva bića, u svojoj kultivaciji, susreću sa
situacijom koju danas doživljavamo. Kao što znate, kad je Šakjamuni bio na ovom svetu,
kad je Isus bio na ovom svetu, i kad su druge ispravne religije i ispravan Fa prenošeni na
ovom svetu, i oni su nailazili na nešto poput ovog, i bili podvrgavani ovakvoj vrsti ispita.
To je zakonitost kosmosa. Ali što se tiče naše Dafe, moram vam reći da niko ne
zavređuje da je iskušava. Jer sva bića – a ovo uključuje svako biće u kosmosu – je Ona
načinila i oblikovala, i niko nije vredan da je iskušava. (Aplauz)

Zašto se onda susrećemo sa ovim stvarima? Kao što znate, Li Hongdži izvodi ovaj
poduhvat u obličju običnog čoveka, sa ljudskim telom, upotrebljavajući najnižu formu
jezika među bićima kosmosa – ljudski jezik, taj najbazičniji ljudski jezik današnjice – i
koristeći najniži oblik kultivacije, čigong. Ovo je sva bića širom kosmosa zateklo
nesvesna. Razlog za ovo je to što da bi se ocenio i odredio položaj šinšinga svakog živog
bića u kosmosu, i ona repozicionirala, bilo je neophodno da se otkrije pravi nivo
šinšinga svakog ponaosob. Zato im nije bilo dopušteno da znaju pravu situaciju. Nijedno
biće u svom kosmosu ne zna pravu situaciju. Oni me smatraju kultivatorom, pa se
usuđuju da čine to što čine. Kao što sam vam ranije rekao, nijedno svesno biće nije
znalo za Fa kosmosa. Zato oni misle da ja uspostavljam sistem stvari u koji sam se
prosvetlio - kad ja, zapravo, vršim Fa-ispravljanje – s jedinom razlikom u tome što je on
izuzetno čist i ispravan, i što je na izuzetno visokom nivou. S njihovog stanovišta, to je
sve. Zato su se usudili da donesu ovu katastrofu danas. Drugim rečima, više Istinsko
dostignuće i Fa ovoliko velik zahtevaju ispit ovako velikih razmera. Ipak, s druge strane,
da to nije dopušteno da se desi, ne bi se ni desilo. Moja namera je bila da iskoristim sve
stvari koje su oni priredili, kako bi se njihov šinšing iskazao kroz njihove postupke. Oni
su ovo priredili jako, jako davno. Ljudska istorija je ciklična. Oni ne shvataju da se širi
ovako ogroman Fa, nešto izuzetno. Čovečanstvo iz prethodnog ciklusa je prošlo ovakav
proces kao probu i otišlo još dalje od današnjeg čovečanstva. Na kraju je zagađenje
životne sredine dovelo do deformacije ljudskih bića, i konačno do njihove eliminacije.
To je ono što se desilo prethodnom čovečanstvu. Ono što se prošli put desilo sada se
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ponavlja, ali ovoga puta je istinsko Fa-ispravljanje. Drugim rečima, ova stvar je
priređena jako davno. Oni su uspostavili sistem da bi izbegli odstupanje i da bi
obezbedili da ništa ne pođe po lošem s ovom stvari danas. Prema onom kako oni misle,
sve stvari koje se danas dešavaju i raspliću su oni priredili. Ništa u procesu nije bilo
slučajno, mada među običnim ljudima stvari izgledaju slučajne i manifestuju se među
običnim ljudima na savršeno ljudski način. Ipak su ovo zaista oni priredili. Njihovim
rečima, jedan bog bi bio više nego dovoljan da sačini aranžmane tako da ništa ne pođe
po lošem s bilo kojim živim bićem na celoj Zemlji. Nebrojeni bogovi, toliki bogovi,
posmatraju ovo. Kako može biti ikakvih nezgoda? Ništa u procesu ne može poći po
lošem. Ali to je samo aranžman, kako sam ranije pominjao, bogova starog kosmosa. Oni
se ne usuđuju da upropaste sve ove stvari, jer i oni sami vide probleme s kojima će se
kosmos suočiti, i oni znaju da ja izvodim ovaj poduhvat. Ali ni oni ne znaju ko sam ja.
Zato su priredili ono što su želeli da postignu. Da li razumete? (Aplauz) Njihov očigledan
cilj je bio da dopuste da naš Fa uspostavi svoju moćnu vrlinu, i da Fa bude zaista
poštovan od bića širom celog kosmosa zbog njegove moćne vrline. Na površini, ovo je
bila svrha svega što su priredili. Ali to je, s druge strane, postalo prepreka Fa-
ispravljanju. Ja sam znao da će oni definitivno ovako postupiti, pa sam iskoristio priliku
da ispitam njihov šinšing u svemu što su priredili, i repozicioniram ih u skladu s tim.
Tokom vaše kultivacije, svako od vas treba na pravi način da shvati odnos između vaše
lične kultivacije i Fa-ispravljanja. Kako da sagledate teškoće i ispite koje prolazite?
Mogu vam reći da ako osoba nema tako puno karme, ona apsolutno neće imati tako
žestoke poteškoće. Potrebno je da razborito napravite razliku između lične kultivacije i
progona Fa od strane zla. Svi aranžmani koji ometaju Dafu, koji su na silu pokušali da
nametnu nešto meni ili Fa, su apsolutno neprihvatljivi. Zato oni treba da snose
odgovornost za sve što su učinili. Po čemu se ovo razlikuje od progona Isusa i
ozleđivanja Šakjamunijevih sledbenika u njihovo vreme? Oni moraju snositi
odgovornost za sve ove stvari – oni obavezno moraju snositi odgovornost za sve ove
stvari. Ima nešto što sam vam ranije rekao. Rekao sam: Šta je buda? Onog koji je došao
sa istinom i moći da učini šta želi, ljudi nazivaju tatagatom, dok su prave bude zaštitnici
kosmosa i odgovorne su za sve ispravne elemente u kosmosu. Ipak, u ovom dešavanju
su takođe pokazale gde im stoji šinšing, pošto su se odmetnule od Fa i potpuno
razotkrile svoju nečistu stranu. Ovo je rezultovalo mnogim stvarima koje u određenim
situacijama nije trebalo da se dese, i svakojakim smetnjama; to je sasvim slično onom
kad naši učenici, tokom svoje lične kultivacije, iskažu svoj šinšing. Sva svesna bića u
kosmosu su usred Fa-ispravljanja, i sve manifestacije mogle bi se pojaviti na ovom
mestu, jer ja ovo činim na ovom ljudskom mestu. Mogu vam reći da patnja i nedaće koje
podnose naši učenici Dafe nisu namenjene samo njihovoj ličnoj kultivaciji – postoje i
faktori koji se odnose na isprobavanje Dafe od strane bića sa visokih nivoa korišćenjem
činjenice da učenici imaju karmu, korišćenjem „njihovog unapređenja“ kao opravdanja, i
upotrebom degenerisanih bića na niskim nivoima da izvode progon. Zapravo, sve ovo
remeti Fa-ispravljanje. Nije samo to da vi trpite teškoće koje su načinili ljudi. Pošto su
delovi vas potpuno kultivisani, vi ste veliki bogovi, a bogovi na veoma, veoma visokim
nivoima vas iskušavaju. Zato ovo što se danas dešava nema presedana – ovakva teškoća
se nije desila nikad u istoriji. Ovo je razumevanje iz perspektive kultivatora. Ali s drugog
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stanovišta, ja bih rekao da niko ne zaslužuje da testira Dafu. Ipak su to učinili, pa su
počinili greh, i moraće da snose odgovornost za sve što su uradili. Samo sam vam dao
opšte objašnjenje ove situacije. Kao što sam rekao, ja sam naprosto hteo da upotrebim
njihove postupke da jasno sagledam njihov šinšing, uredim njihove pozicije, i s druge
strane ispitam učenike i omogućim im da dostignu Ispunjenje. Oni, isto tako, koriste
najopakija bića da sve ovo čine na destruktivan način.

Kako to Učitelj vidi, ovaj poduhvat se suočio sa silnim poteškoćama jer vi koegzistirate
s Fa tokom perioda Fa-ispravljanja. Nikada pre, ni u jednom istorijskom periodu, ljudi se
nisu susreli s tako silnim poteškoćama, niti će to ljudi koji će se kultivisati u budućnosti.
Ti ljudi nećete biti vi, naravno, već ljudska bića u budućnosti, jer oni će se baviti samo
ličnom kultivacijom. Vi ste, međutim, povezani s Fa.

Tokom protekle godine, ja sam ćutao iz raznih razloga. Dok vam se nisam obraćao,
video sam da učenicima ide zaista dobro. Ovo govori da vam može ići dobro i onda kad
mene nema u blizini. To je izuzetno! Ne samo da ste se ponašali kao kultivatori, već ste
takođe snažno štitili Dafu – zaista ste veličanstveni! To je zato što ste se pridržavali Fa, i
jer ste sebe smatrali kultivatorima. To je nešto što ne mogu svakodnevni ljudi –
svakodnevni ljudi to apsolutno ne bi mogli. To je nešto što nije viđeno nikad u ljudskoj
istoriji. Uzaludni su pokušaji zlih sila koje žele da nam naude i pokušavaju da nas unište
– ništa slično nije se desilo u istoriji, niti ljudska bića imaju tu sposobnost. Bez obzira ko
progoni Dafu, u pitanju je bitka ljudi s bogovima, a krajnji rezultat je očigledan.
Naravno, kroz ovaj niz događaja, naši učenici su stekli jasnije razumevanje; razlika je
velika u odnosu na ono kad su nedaće počele. Neki su bili šokirani. Neki su razmišljali:
„Kakav je to čovek ovaj Li Hongdži?“ Neki su mislili: „Je li ovaj Fa ispravan?“ Opsežan
test je ciljao na sve ljudske vezanosti. Koje god vezanosti da ste imali kad ste ušli u
Dafu, te vezanosti su se morale testirati. Neki ljudi su smatrali da je ovaj ili onaj aspekt
Dafe dobar, ali današnji ispit je nemilosrdan, jer nijedna ljudska vezanost ne može se
poneti na nebo.

Mogu vam reći da nikad u istoriji nije bilo ljudskog bića koje je uspelo u kultivaciji – bez
obzira na način kultivacije. To je zato što sporedna duša čoveka ne ulazi u Tri domena,
ali kontroliše ljudsko telo na mikroskopskom nivou izvan Tri domena. Čoveku je
naprosto nemoguće da se vrati, to se nije desilo nikad u istoriji. Ali budući da ste se
susreli s ovim usred današnjeg Fa-ispravljanja – ne zato što imate tako sjajnu
predodređenost, niti zahvaljujući slučajnosti – vi se zaista možete vratiti kroz
kultivaciju! (Aplauz)

Bez obzira s kog nivoa dolazi jedan bog, jednom kad uđe u Tri domena, on se nikada ne
može vratiti. Ovo je apsolutno. Ovo je nešto što se niko nije usudio da razotkrije, jer bi
to dovelo do ubrzanog kretanja čovečanstva ka uništenju: da su ljudi znali istinu po
ovom pitanju, beznadežna bića ne bi ustuknula ni pred kakvim zlom. Ipak je naša Dafa
dopustila [ljudima da se vrate], mi to možemo da postignemo, i ona je igrala tu ulogu.
Zato sam vam svima razotkrio ovu istinu. (Aplauz)

5



Naši učenici su zbilja izuzetni. Nedavno ste učinili puno stvari koje je trebalo učiniti za
Fa-ispravljanje. Od nedavno, mnogi od vas čine puno toga da ljudima sveta objasne
istinu. Kao učenik Dafe, čestica ovog Velikog Fa kosmosa, ti to treba da činiš. Kad ljudi
štete Fa... naravno, niko ne može da ošteti Fa – kako ljudska bića mogu oštetiti Fa
kosmosa? Niko nije u stanju da ga ošteti... Ali kad neko dođe da progoni Fa, šta ti, kao
učenik, čestica Dafe, treba da učiniš? Zar ne treba da obznaniš istinu i upoznaš ljude sa
činjenicama? Ovako je što se tebe tiče. Ti si čestica Dafe, pa treba da igraš ovu ulogu.

Gledano s druge strane, mogu vam reći da svi bogovi u kosmosu – kako oni koji su već
ispravljeni, tako i oni koji nisu – povodom svega što vi danas činite, kažu da smo mi
neverovatno milostivi. (Aplauz) Da li ste znali: u doba kad je zlo pohrlilo u hordama,
mnogi ljudi su bili obmanuti otrovnim izmišljotinama i varljivim lažima, pa su gajili
mržnju prema Dafi i mojim učenicima; ti ljudi su bili osuđeni da u budućnosti budu
iskorenjeni, a ipak, predstavljajući im istinu mi smo im omogućili da doznaju činjenice i
oslobode se svojih ranijih pogleda i zlih misli, pa je sasvim verovatno da će moći biti
spaseni. (Aplauz) Naše objašnjavanje istine svetu nije nikakva politička borba, niti ima za
cilj da se obrati određenim stvarima. Ja vam kažem da je to vaše milosrđe - vi zaista
spasavate ljude budućnosti! (Aplauz) Ako se misli tih ljudi ne preokrenu, razmislite, oni
su gotovi. Mislim da i vi, kao učenici, kultivatori, treba da činite ove stvari iz perspektive
milosrđa, takođe. Obavestite ljude o istini, recite im istinu – i ovo je spasavanje ljudi.

Takođe bih hteo da iskoristim ovu priliku da se zaista zahvalim različitim nivoima vlasti
SAD i Kanade za počasti koje su nama, i meni, dali. (Aplauz) Pod ovim posebnim
okolnostima, ja im se ne mogu svima ponaosob zahvaliti, ali ću im doneti divnu
budućnost. (Aplauz) Spolja, mi od ljudi sveta tražimo podršku za Dafu. To je razmišljanje
ovozemaljske ljudske strane, manifestovane na ovom mestu ljudi. Ipak je obratno na
drugoj strani. Svako ko podržava Dafu ili zastupa Dafu, za sebe uspostavlja postojanje
sopstvenog bića u budućnosti, i postavlja temelj za dobijanje Fa u budućnosti. (Aplauz)

Puno ima stvari za priču, ali ja za sada ne želim da kažem previše. Izabraću trenutak da
formalno istupim i jasno vam objasnim sve u vezi ovih stvari. (Aplauz) Ali dopustite ovo
da vam kažem: svim učenicima koji su istupili, Učitelj zahvaljuje! (Aplauz) Izuzetni ste!

Svako od nas radi za Dafu stvari vezane za Fa-ispravljanje, širenje Fa i objašnjavanje
istine. Mi se ne mešamo u političke borbe, bilo našim izlascima na Trg Tjenanmen,
odlaskom pred Džongnanhai, ili objašnjavanjem istine ljudima u različitim situacijama.
To je zato što mi ne bismo ni morali objašnjavati istinu ljudima, da nas zlo ne progoni.
Mi takođe ne mislimo da naši apeli ili objašnjavanje istine ikoga ometaju. Kad trpe
nepravdu, ljudima treba dopustiti da to kažu – to je najosnovnije pravo jednog ljudskog
bića.

Naravno, kroz ovo smo potpuno sagledali poziciju šinšinga svakog od učenika. Na
početku ovoga, vi ste prošli kroz proces ozbiljnog razmišljanja, ali kako god bilo, to ne
treba smatrati pogrešnim, jer vam je data prilika da razmislite: kakav je to čovek Li
Hongdži? Je li ovaj Fa ispravan? Za one koji su bili u stanju da iskorače iz ljudskosti, koji
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su danas mogli proći kroz ovo, hajde da vam kažem ovo: uspeli ste! (Dug aplauz) Kao što
već znate, u to doba su zle sile bile zaista nadmoćne, kao da su pomračile nebo i
prekrile zemlju – bile su ogromne. Te stvari su već uništene (Aplauz) Ostaju samo zli
ljudi, koji i dalje dejstvuju. Osim toga, svi ljudi sa ispravnim mislima – a tu ne mislim na
naše učenike – svi svakodnevni ljudi sa ispravnim mislima ustaju protiv toga. To je zato
što je ranije zlo kontrolisalo ljude, a pošto je zlo eliminisano, ljudi su postali razboriti i
sada sve ovo ponovo razmatraju i zauzimaju nov stav. Laži i izmišljotine će biti
razotkrivene, jedna po jedna. (Aplauz)

Hteo sam puno toga da vam kažem. I vi biste mogli imati puno pitanja za mene: „Je li
ispravno ovako raditi?“ „Je li ispravno onako raditi?“ Ja vam mogu reći da ste, u celini,
sve stvari uradili kako treba. Što se tiče tih sporednih stvari, ili nekoliko specifičnih
stvari s kojima niste načisto, mislim da ćete te stvari, na svom putu ka Ispunjenju, sami
moći da savladate. (Aplauz) Jer ono što se dešavalo tokom protekle godine i nešto više,
dokazalo je da vam zbilja dobro ide i bez mene u blizini – zaista dobro, izuzetno dobro!
(Aplauz) Neki manji problemi i problemi koji su se desili sa određenim pojedincima ne
mogu predstavljati Dafu. I to je bilo priređeno. Moglo bi se reći da je bilo neizbežno. To
je, zapravo, bilo priređeno: kada se i ko kako ponaša, šta ko radi tokom nekog vremena.
To uključuje i one u zatvorima koji su se sve vreme prilično dobro nosili, da bi se na
kraju preokrenuli – prestali su da uče, prestali da vežbaju, i čak su ohrabrili druge
praktikante [da čine isto]. Razmislite, može li to biti slučajnost? Verovatno ništa nije
slučajno, jer ti, kao kultivator, u procesu svoje kultivacije imaš fundamentalne testove
sve do samog kraja. Svejedno, nijedan od naših učenika Dafe, koji se zaista kultiviše, nije
pao na ovim ispitima.

Samo ovoliko ću reći. Kad se ukaže prilika, ja ću vam do svakog detalja objasniti stvari.
(Aplauz) Bilo da su oni kojima su zle sile oduzele život, oni koji su u pritvoru, ili su
osuđeni, oni koji su se namučili pod svakojakim okolnostima, ili su bili primorani da
napuste dom, bilo naši učenici u inostranstvu, ili učenici u drugim sredinama, sve što vi
činite za Dafu uspostavlja vašu moćnu vrlinu. Dovršite taj poslednji korak. Nadam se da
ćete biti još bolji i zbilja dostići Ispunjenje! Hvala vam. (Aplauz)

Li Hondži 
21.10.2000.

1 Istinsko dostignuće – ovaj izraz se ponekad prevodi i kao Pravi plodovi, ili Status
dostignuća

Prevod na srpski, 11.12.2016.
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Predavanje Fa na Fa-konferenciji na Velikim
jezerima u Severnoj Americi

Li Hondži
u An Arboru, 09.12.2000.

Naporno ste radili! (Oduševljen aplauz)

Jako mi je drago što vas vidim. Niste bili ovakvi pre godinu dana. Prošavši ovako žestok
test, mogu vam reći – mada vi možda ne osećate puno toga – da ste potpuno drugačije
osobe nego pre. Svi mi smo prošli najozbiljniji test, nešto što se nikad pre nije desilo u
istoriji, i to jedan opak test. Ranije, u svemu što smo radili, vi ste razmišljali: „Kako
dobro da naučim Fa? Kako da radim za Dafu? Kako da se popravim? Kako da budem
bolji?“ Uvek ste osećali da učite Dafu, umesto da ste deo Dafe. Nakon ovih godinu dana,
uviđam da ste se potpuno promenili. Više ne mislite kao pre. Bez obzira šta činite za
Dafu i bez obzira šta je ono što radite, vi sebe postavljate u Dafu, umesto da mislite:
„Želim da učinim nešto za Dafu,“ ili: „Želim da se popravim ovako, ili onako,“ kako ste
činili ranije. Bez obzira šta radite, vi ne mislite to da nešto činite za Dafu, kako treba da
činite stvari za Dafu, ili „kako da učinim dobro za ovaj Fa“. Umesto toga, vi postavljate
sebe u Dafu. Kao čestica Dafe, [osećate] šta god da je, to naprosto treba da uradite. Čak
i ako niste svesni toga, ili ne možete jasno da iskažete rečima, to je zapravo ono kakvi
su već vaši postupci. To je najveća promena koju vidim u vama nakon ovih godinu dana.
Drugim rečima, već ste potpuno u Fa. Ovo je najočiglednije u ponašanju učenika-
veterana. Pre se moglo reći da ste praktikanti. U zadnje vreme više koristim izraz
„učenici“, umesto praktikanti. Zaista ste prošli kroz ogromne promene. Pošto ste
kultivatori, Učitelj vas nije mnogo hvalio da vas ohrabri, kako to svakodnevni ljudi čine,
niti vam je govorio koliko vam dobro ide. Ovo je zato što ste vi kultivatori i treba da
znate šta vam je činiti.

Stvari koje se danas dešavaju su priređene davno u istoriji. Ni u jednom trenutku ništa
nije skrenulo s puta. Naravno, ovaj aranžman su sačinila bića sa visokih nivoa, iz starog
kosmosa. Šta više, ovo su sistematski aranžirala stara bića iz slojeva na slojevima
kosmosa. I njihov cilj je bio da sačuvaju ovaj kosmos. Ona misle da su dala sve od sebe u
nastojanjima da ovo urade kako treba i ispune ovu stvar, što uključuje današnju Dafu, pa
čak i učenike Dafe. To je ono što oni misle. Možda se sećate šta sam prošli put kazao,
kad sam predavao Fa u San Francisku – da niko ne zavređuje da testira Veliki Fa
kosmosa. Jer koliko god bio visok domen nekog bića i nivo u ovom kosmosu, ono se i
dalje nalazi unutar tog kosmosa, i stvorio ga je Fa. Drugim rečima, ovaj Fa je stvorio čak
i njegovo postojanje, pa kako onda on može da se okrene i testira ovaj Fa? Međutim,
kao što sam vam takođe kazao u mnogim prethodnim Fa-predavanjima, bića prošlosti
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nisu mogla znati, niti im je bilo dopušteno da znaju – za Fa kosmosa. Naravno, izrečeno
jezikom običnih ljudi, na primer, da su svesna bića kosmosa znala da u kosmosu postoji
Fa, to bi donelo mnoge, mnoge probleme nakon što su se svesna bića u kosmosu
vremenom odmetnula od Fa. Neka bića možda bi pokušala da promene ovaj Fa. Imajući
moć, skoro sve bi mogla da urade. Zato bićima ma kog nivoa nije dopušteno da znaju
oblik u kom postoji Veliki Fa kosmosa. Ovo je, za uzvrat, donelo problem. Oni ne znaju
da u ovom kosmosu postoji Fa. Oni smatraju da je sposobnost Velikog Fa kosmosa da se
široko rasprostire ovim kosmosom nešto što je moje prosvetljenje u ovaj Fa. I oni su
zaista dali sve od sebe da ova stvar uspe i da mi pomognu da ispunim sve ove stvari.
Ipak, ovo donosi drugi problem. Koji problem? Sva bića u kosmosu su skrenula s ovog
Fa. Drugim rečima, njihovi domeni i čistota, mereno standardom originalnog Velikog Fa
kosmosa, više nisu adekvatni. Zato su svi njihovi aranžmani, i pomoć u ovoj stvari,
postali najveća prepreka da iznesem ovaj poduhvat. To je zato što bez obzira koliko
dobro oni činili, to neće premašiti njihove domene. Da su stvari izvedene prema svemu
kako su oni priredili, razmislite: ne bi li to bilo isto kao da ništa nije učinjeno, čak i kad
se ovo okonča? Zar bi moglo biti prihvatljivo da isti domen i standardi ostanu i nakon
okončanja ovoga? Zato se sve ove stvari koje su oni priredili i učinili ne mogu prihvatiti,
niti smatrati važećim.

Ovo je, onda, stvorilo ozbiljan problem: ne samo da sve te stvari koje su oni priredili
nisu mogle igrati pozitivnu ulogu u Fa-ispravljanju, već su postale ozbiljna zapreka. Ova
zla drama u današnjem običnom ljudskom društvu je takođe deo onog što su priredila
bića sa visokih nivoa. Ovo je, istovremeno, najveći pokazatelj kako njihov šinšing ne
ispunjava zahteve Fa, i potpuno je pokazalo različite nivoe standarda za šinšing i bića.
Istovremeno, ovo takođe donosi povoljne okolnosti za Fa-ispravljanje. Koje okolnosti?
Kad se tokom Fa-ispravljanja nijedno biće ne bi pokazalo kakvo je, bilo bi teško
pozicionirati ih prema njihovim različitim nivoima šinšinga. To jest, to bi znatno otežalo
Fa-ispravljanje. Onda, drugim rečima, sve stvari koje su oni učinili da testiraju Dafu su
postale predstava u kojoj se do kraja pokazalo i videlo gde stoji njihov šinšing.
Istovremeno, dešava se da učenici poseduju loše elemente, koji su se nagomilali tokom
dugog vremena njihovog postojanja, kao i karmu proizvedenu u domenima na niskim
nivoima. Sve ovo je trebalo eliminisati, pa je to, u ovom događaju, rezultovalo
nepriličnim ispitom za učenike, i njihovim iskorišćavanjem zlih ljudi da izmisle laži
protiv mene da bi iskušali opredeljenost učenika za Dafu. Takva je situacija.

Kako sam upravo pomenuo, ja ne mogu priznati ništa od ovog. Zato moram da
eliminišem njih, kao i ovu zlu dramu. Prvobitno su hteli da nas tretiraju onako kako su
religije tretirane u prošlosti. Njihove izopačene predstave su ih navele da misle da je
progon bogova u istoriji bio pravedan. Incidenti poput onog kad je Isus raspet na krst
postali su presedan za bića s visokih nivoa, koja silaze da spasavaju ljude. Kako bi to
moglo biti prihvatljivo? To je samo po sebi degenerisano! Jedan bog silazi dole da
spasava ljude, a ljudi ga ipak razapnu na krst - kako su velik greh počinili ljudi! Oni za to
i danas plaćaju. Ali ljudska bića to nisu učinila sama. To je prouzrokovano
degeneracijom bića na višim nivoima. Oni se ne usuđuju da priznaju da u svim ovim
stvarima postoji išta loše s njihove strane. To je zato što sve postaje izopačeno – toliko
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izopačeno da su se oni odmetnuli od Fa i postepeno postali ovakvi kakvi su. Nijedno
biće na bilo kom nivou nikad se nije usudilo da ih takne. Sve opredeljuju isprepletani
elementi, koji su postali izuzetno složeni. Sve te nečiste stvari se moraju eliminisati –
potpuno eliminisati!

Iako se ova zla drama manifestuje u običnom ljudskom društvu i izgleda kao da su
ljudska bića stvorila ovu žestoku poteškoću za moje učenike Dafe, to je zapravo
prouzrokovano učešćem izopačenih bića s raznih nivoa – mislim na ta degenerisana
bića. Bića koja nisu učestvovala čine većinu. Ali ni ona više nisu čista, i sva se
repozicioniraju tokom Fa-ispravljanja. Postoji još jedan veoma ozbiljan problem. Ja sam
im rekao još kad sam započeo ovaj poduhvat da nijedno biće ne bi moglo spasiti
današnje ljude, da nijedan Fa ne bi mogao spasiti današnja bića, i da niko ne bi mogao
promeniti današnje ljude. Šta sam time mislio? Kazaću vam. Današnji ljudi ne mogu da
opaze sopstveno izopačeno razmišljanje jer se promenila sama priroda ljudi. Bez obzira
koji metod kultivacije se usvoji, možeš promeniti samo ono čega oni mogu biti svesni,
ali ne i ono što je izopačeno u samoj njihovoj prirodi. Zato posle ovih godinu i nešto,
koje god metode da su koristili i koliko god da su bili okrutni, oni nisu uspeli da
promene fundamentalna pitanja učenika i na kraju nisu postigli svoj cilj. Da bi naterali
učenike da ispune standarde – da ispune njihove zahteve – oni su upotrebili ta zla bića
da brutalno prebijaju učenike. Kad su iscrpli najopakije načine, a opet nisu mogli
ostvariti svoj cilj, postali su nervozni i razdraženi i krenuli su protiv naših učenika još
opakije. Na kraju, iako nisu mogli da postignu svoj cilj, rekli su da su pokušali sve što su
mogli. Koliko je to zlo! Ipak, slojevi na slojevima bića u svekolikom kosmosu ne mogu da
opaze zlobu svih ovih zala koja se dešavaju. To je zato što su se sva bića izopačila.

To što oni nisu postigli svoj cilj ne znači da naši učenici više ne mogu uspeti. Tokom Fa-
ispravljanja, sve se može dovesti dotle da ispuni standard. Ja sam im odavno kazao da to
ne čine. Jer svako biće, a ne samo ljudska bića, bez obzira koliko je jedno biće visoko,
samo ako je to biće unutar kosmosa, ja ga tokom Fa-ispravljanja mogu ispraviti, počev
od njegove fundamentalne prirode, od porekla njegovog postojanja, i od svih elemenata
koji sačinjavaju njegovo biće, eliminišući nečisto i okrećući te stvari. Rekao sam im da to
ne čine. Nisu slušali, iako sam ih učio Fa, jer nisu verovali u svu tu istinu. Pošto su to
učinili, to je njihov greh. Čak i sada, i dalje misle ovako: „Preduzeli smo sve što je u našoj
moći da ti pomognemo. Pošto je ovo tako ogroman Fa, i uključuje bezbednost budućeg
kosmosa, bilo bi neprihvatljivo da tvoji učenici ne dostignu standarde. Neće ići ako
ovako ogroman Fa ne prođe ovako krupan test.“ To je ono što oni misle. Tako bi oni
radije sve razorili nego dopustili da se ne zadovolje potrebni standardi. Zato ovakav
ispit, s kojim su se suočili učenici Dafe, nije viđen nikad u istoriji. Kao što znate, kada su
ikad u istoriji postojali ovakvi aparati modernih mas-medija? Oni su svuda. Da li su ovi
moderni vidovi transporta ikada postojali? Oni su sabili prostranstvo sveta na nešto
jako malo. Znači, ovo je bez presedana najžešći progon u istoriji. Ali pred licem zla, sve
što učenici čine je nešto najbolje za Fa-ispravljanje i za Učitelja, jer vi ste zaista pružili
otpor ovoj zloj drami. Osim toga, sve ove stvari oni u potpunosti čine koristeći
najdegenerisanija bića u kosmosu. Sva bića u kosmosu repozicioniraju sebe. Ljudi ne
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zavređuju da testiraju ovaj Fa, a ni bogovi. Onaj ko ga pipne, načinio je greh. I oni su,
takođe, videli sve ovo.

Da li je onda tačno reći da bi i u slučaju da svi ovi njihovi aranžmani nisu prihvaćeni, i
oni učenici koji nisu dobro činili takođe bili na svom putu ka Ispunjenju? Ne, ne znači.
Da se ovo nije desilo, ja sam mogao dati svim bićima dobrodušna razrešenja i svima im
omogućiti da ispune standard za Ispunjenje. Ali se desila ova nedaća koju je skovalo zlo.
Većina učenika je, na različite načine, istupila da potvrdi Dafu, objasni istinu i spase
ljude sveta. Neki od njih su bili hapšeni, tučeni, ili su stradali usled progona; čak i
Učitelja otrovno napadaju lažima. Pred licem života i smrti, učenici su imali hrabrost da
iskorače - da iskorače dok gube sve moguće – i učine sve što je veličanstveno, što jedan
učenik Dafe treba da čini. S druge strane, oni koji nisu istupili, su se sakrili, i svojim
shvatanjem stali na stranu zlih bića - kako oni i dalje mogu biti učenici Dafe? Da li su
oni čije su predstave stale na stranu zla koje progoni Dafu, i koji čine loše stvari, još
uvek učenici Dafe? Poseduju li oni moćnu vrlinu potrebnu za Ispunjenje, kao ostali?
Pored toga, bogovi nisu poput ljudi. Na primer, neki učenici su bili uhapšeni i zatvoreni.
Ne mogavši da izdrže žestoku torturu, oni su napisali pokajničke izjave. Ali u sebi su
mislili: „Ovo je da ih obmane. Ja ću i dalje vežbati kad izađem. I dalje ću izlaziti da
potvrdim Fa, i dalje ću ići na Tjenanmen.“ Ali to je neprihvatljivo. To je zato što ova vrsta
predstave predstavlja nešto što se razvilo u ljudskom svetu nakon što su se ljudi
degenerisali. Ali bogovi nisu takvi. Oni nemaju takvih misli. Jednom kad se odluče za
neki put, oni će ga se svakako držati.

Mnoge stvari teško je objasniti ljudskim jezikom. Baš kao što me mnogi učenici pitaju:
„Učitelju, zašto se ovo već nije završilo?“ Mnogi ljudi usred patnje misle ovako: „Hajde
da što pre dostignemo Ispunjenje; hajde da se ovo što pre završi.“ Zapravo, sve su ovo
vezanosti. Kao što sam upravo kazao, oni su uspeli da postignu svoj cilj testiranja
učenika na ovaj način jer se učenici moraju popraviti i eliminisati poslednji deo svoje
karme. Kako se jednom biću može dopustiti da tokom napredovanja ka površini i
postepenog postajanja bogom, ne čini svoje žrtve, ne nastavlja da se popravlja, i ne
uspostavlja sopstvenu moćnu vrlinu. U svemu ovom, ja s druge strane koristim priliku
da razotkrijem šinšing tih bića i omogućim učenicima da istovremeno uspostave svoju
moćnu vrlinu. Zapravo, bez obzira šta... bez obzira koliko patnje jedno biće podnese u
običnom ljudskom društvu, moram vam reći da to nije proporcionalno njegovom
Istinskom dostignuću nakon što dostigne Ispunjenje. To je stvarno nesrazmerno!
Razmislite: nekad je čovek morao da prođe životni vek kultivacije, ili nekoliko života, a
ipak kod nas ljudi danas dostižu Ispunjenje za samo nekoliko godina. Proces trpljenja je
samo jedan kratak trenutak, a osim toga, vreme se ubrzava. U budućnosti, kad budete
pogledali unazad – to jest ako dostignete Ispunjenje – otkrićete da to nije bilo ništa, i da
je bilo baš kao san.

Ali sve što su naši učenici učinili tokom ovog procesa je zaista izuzetno. Ono što je
najizuzetnije u vezi vas je to što ste u stanju da pratite Fa-ispravljanje. Kao što sam
malopre rekao, ovo ispoljavanje zla u običnom ljudskom društvu vrše najdegenerisanija
bića u kosmosu, bića koja su postavljena u obično ljudsko društvo. Njima je bilo
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dopušteno da se zariju u Tri domena, da bi bila iskorišćena. Ona bića s visokih nivoa ne
bi lično učinila te loše stvari koje čine obični ljudi. Radi ovih stvari, ona koriste zla bića i
zle ljude dole. Tako je sve ovo krajnje zlo.

Neki naši učenici izvan Kine se pitaju: „Pošto smo izvan Kine, mi se ne mučimo kao
učenici u Kini. Znači li to da nećemo biti tako dobri kao učenici u Kini, kad dostignemo
Ispunjenje?“ Nije tako. Jer učenici unutar i izvan Kine su jedno telo. Kad se ovo dešava,
treba da postoje neki koji rade ovo, i neki koji rade ono. Pošto je ovo test koji cilja na Fa,
gde god se nalazio i šta god radio, ti se popravljaš radeći stvari koje treba da radiš.
Postoje razlozi iza svega što svako čini. Nema razlike po pitanju domena Ispunjenja i
napretka prema Ispunjenju – gde god treba da dostigneš Ispunjenje, tamo ćeš sigurno
otići. Evo jednog slučaja. U Kini se zlo ispoljava na najmaliciozniji način; da nema
učenika u inostranstvu, koji razotkrivaju istinu i podržavaju učenike u Kini – razmislite
– zar zlo ne bi činilo loše stvari još razuzdanije i nesputanije? Nije li ovo tačno? Zato je
sve što su naši učenici učinili u potvrđivanju ovog Fa efikasno razotkrilo zlo i obuzdalo
zlo, i istovremeno podržalo naše učenike u Kini. Sve što je učinjeno – da li vaši izlasci na
Tjenanmen, vaše objašnjavanje istine ljudima u drugim sredinama, ili vaše širenje Fa i
izlaganje istine o zlu ljudima izvan Kine – sve to je veličanstveno, jer vi ste jedno telo.
Naravno, neki učenici su išli u Kinu, na Tjenanmen: vi ste izvanredni, i Učitelj vam
govori da ste izvanredni. Ali, govoreći iz druge perspektive, Učitelj bi voleo da vam kaže
da učenici izvan Kine ne bi trebalo da pokušavaju da idu u Kinu, jer su potrebni u
razotkrivanju zla. Mnogi ljudi su me ovo pitali, i takođe su napisali u svojim pitanjima, na
ceduljama: „Učitelju, zašto mi dobijamo Fa u SAD? Zašto izvan Kine dobijamo Fa?“ Sad
vam je jasno, zar ne? Bez vas ovde da radite ove stvari, zar te stvari, tokom perioda Fa-
ispravljanja, ne bi bile nepotpune? Vi naprosto, ovde, treba dobro da činite šta treba.
Zato ste dobili Fa izvan Kine. Kad biste se svi vi vratili u Kinu, ko bi radio stvari vezane
za Fa-ispravljanje, razotkrivanje zla, i smanjenje progona učenika u Kini. Naši učenici su
izuzetni, zbilja izuzetni! Vi ste dali sve od sebe da učinite ono što treba. Bez obzira da li
ste u Kini ili izvan Kine, vaš učinak je jednak; jednaka je razlika povodom toga da li ste
istupili, ili niste bili u stanju da istupite, i koliko od srca dajete za ovu stvar Fa-
ispravljanja. Samo su sredine drugačije. Što se tiče nekih naših učenika koji su puno
propatili i čak izgubili živote, o ovome ću vam reći u nekom kasnijem trenutku. Kad se
istina o tome bude razotkrila, vi ćete shvatiti: „O, znači tako je to bilo.“ Kao što sam
upravo rekao – za sve postoji aranžman.

Obavili ste veoma dobar posao objašnjavajući istinu ljudima sveta. Istovremeno, mogu
vam reći da je to takođe veličanstveno i milostivo. Izgleda kao da mi dajemo flajer
svakodnevnoj osobi, i izgleda kao da svakodnevnim ljudima pričamo šta je istina.
Dopustite da vam kažem, kad se okonča ova stvar sa Fa-ispravljanjem, ljudska vrsta će
ući u narednu fazu, i oni ljudi i bića koja u svojoj glavi misle da Veliki Fa kosmosa ne
valja, biće prvi iskorenjeni. To je zato što koliko god da su loša neka bića u kosmosu, oni
su još gori, jer ono čemu se protive je Fa kosmosa. Tako, kad objašnjavamo istinu, mi
kod nekih ljudi uklanjamo zle misli prema Dafi. Nismo li ih spasili, barem što se ovog
tiče? Pošto u procesu vašeg objašnjavanja istine ima ljudi koji dobijaju Fa, ne samo da
njihovi gresi bivaju eliminisani, već ih vi istovremeno spasavate. Zar ovo ne pokazuje da
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ste učinili nešto što je milostivije, nešto što je još bolje? U ekstremno teškim situacijama
i kad najzlobnija zla bića dejstvuju najdivljije, mi smo i dalje u stanju da budemo
milostivi – ovo je predstavljanje najveličanstvenijih bogova. Kad smo usred najgorih
muka, mi i dalje spasavamo druge. (Aplauz) Ovo ne znači da se petljamo u politiku – a
još manje da se mešamo u poslove običnih ljudi – jer za nas nije loše da koristimo forme
svakodnevnih ljudi da razotkrijemo zlo. Ništa što činimo nije za našu ličnu korist, a još
manje za neku organizaciju svakodnevnih ljudi. To je za potvrđivanje Dafe.
Razotkrivanje zla služi da se zaustavi progon Dafe i naših učenika.

Zapravo, kultivator u prošlosti ne bi mario ni za šta što ti svakodnevni ljudi misle: „To da
li ti misliš da sam ja dobar ili loš je samo mišljenje svakodnevnog čoveka, i nebitno je za
kultivatora. Koga zanima kakvi ste vi svakodnevni ljudi? Onaj kog kultivišem sam ja
sam.“ Čovek bi otišao pošto dostigne Ispunjenje i nimalo ne bi mario za ono što se zbiva
sa svakodnevnim ljudima: „Ako su ljudi činili grehe, moraće da plate za njih; a ako više
ne valjaju, neka ih istorija izbriše.“ Tako je to bilo u prošlosti. Milost koju su danas
pokazali naši praktikanti Dafe nikad ranije nije dostiglo nijedno biće u kultivaciji. Učenik
Dafe – najveličanstvenije, milostivo biće – je najizuzetniji i najmilostiviji u bilo kojoj
sredini ljudskog društva, i koristan je za druga bića. Nije li to ono kakvi treba da budete
kad objašnjavate istinu? Tako vi radite. To je milost kultivatora Dafe – a ne neka obična
ljudska aktivnost.

Još jedna stvar je to što ste me ranije čuli kako pominjem vanzemaljska bića. Neki
novinari koji to nisu shvatili, ili koji su čak gajili loše namere, od toga su načinili priče.
Mene se ne tiče šta bi novinari mogli reći – ja naprosto činim šta treba da činim. U
budućnosti, ljudi će shvatiti. Ja vam ovde mogu reći, jer vi ste učenici Dafe, da su ta
vanzemaljska bića zapravo pravi, istinski stanovnici ove Zemlje. Sva bića na ovoj poziciji
Zemlje, bez obzira na vremenski period, bila su poput njih. Možda ste čuli da je u Bibliji
Jehova rekao da je stvorio čoveka prema svom liku; ljudi žute rase takođe su čuli da je
Nuva stvorila ljude [po sopstvenom liku]. Zašto su to tako učinili? To se nije desilo nikad
ranije u istoriji. Zašto su oni stvorili ljude u likovima bogova? Ja vam mogu reći: da su u
prošlosti ljudi stvarani u liku bogova, to bi za bogove predstavljalo najveću uvreda –
najveće bogohuljenje. Zašto su onda ljudi ovog perioda načinjeni u likovima bogova? Jer
je u ovom konkretnom istorijskom periodu trebalo da se širi Dafa, i bića ovog vremena
trebalo je da zavređuju da čuju ovu Dafu. Bilo bi to apsolutno nedopustivo da gomila
životinja ovde sluša Dafu. Zato su bogovi stvorili današnje ljude po sopstvenom liku.
(Aplauz) Ipak, kad su ljudska bića prvobitno bila stvorena, to niste bili vi, niti su bila
današnje čovečanstvo. Sada je samo ova ljudska koža i dalje ista kao što je bila ranije.
Ljudi tog vremena su bili samo ljudi. Svi ti ljudi se nalaze u dimenziji sloja sitnijih čestica
– u onom što ljudi nazivaju podzemnim svetom. Drugim rečima, oni su u onoj dimenziji
koja je niža od dimenzije sloja najkrupnijih čestica. Što se tiče kože, mada je na površini
i dalje ljudska koža, u suštini ona više nije ljudska. Ljudska koža na koju bogovi misle
nije ljudska koža o kojoj ljudi govore, već ljudska celina sačinjena od sloja najkrupnijih
čestica, uključujući ljudske unutrašnje organe.

Ljudska bića iz prošlosti postajala su sve malobrojnija na Zemlji, jer sve više i više
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ovakvih ljudskih koža zauzimala su bića sa visokih nivoa. To je zato što su bića sa
visokih nivoa shvatila da se ovde širi Dafa i da je to prilika da se spasu bića, što je za njih
najveća sigurnost da će ući u budućnost. Ipak su ovo takođe i priredila ta stara bića. Ta
bića koja su došla na ovaj svet, ona su se podelila na one koji će dobiti Fa, i one koji će
Dafi napraviti teškoće. Mislili su da će i oni koji su napravili teškoće u budućnosti
dostići Ispunjenje, jer ako ovi ne bi napravili teškoće, oni koji se kultivišu ne bi mogli
dostići Ispunjenje. Ali ovaj rezon ne funkcioniše ovde, za mene. Možda je funkcionisao u
ma kom periodu kosmosa kad je bilo koje biće dolazilo da spasava ljude, ali ne i u
periodu Fa-ispravljanja. (Aplauz) Zašto ne funkcioniše? Razmislite: sva bića u
svekolikom kosmosu se repozicioniraju prema sopstvenom šinšingu. Gde bi trebalo
postaviti ta zla bića koja progone Dafu? Treba li ih postaviti na isto mesto kao bića koja
su dostigla Ispunjenje? Mogu li se postaviti zajedno sa veličanstvenim bogovima? To je
apsolutno nemoguće.

U početku, oni ovo nisu verovali. Sad to jasno vide. Tako je to donelo jedno pitanje. Koje
pitanje? Pedeset procenata čovečanstva treba da primi Fa – to je nekoliko milijardi
ljudi. Ipak, oni nisu tako srećni – oni ne mogu biti učenici Dafe iz perioda Fa-
ispravljanja. Drugim rečima, oni će učiti i primiti Fa u narednoj eri čovečanstva. Ali u toj
eri neće biti lako da se dobije Fa: svako će imati knjigu, ali čovek neće moći da dobije Fa
ako makar malo skrene. Ovo je nešto što pripada narednoj eri. Pošto su mnoga bića
shvatila pravu situaciju ovog Fa-ispravljanja, mnoga bića, kao i mnoga ljudska bića – jer i
ljudi imaju stranu koja je svesna – više ne žele da čine loše stvari, i takođe žele da prime
Fa na pozitivan način. Oko 20 do 30 procenata ljudi je ovakvo. To znači da će oko 70 do
80 procenata čovečanstva primiti Fa - primiti Fa na pozitivan način – i da neće praviti
teškoće za Fa. Ovako će ljudi budućnosti dobiti Fa. Tako će prilično puno ljudi dobiti Fa.
Naravno, povodom ovog što ja činim sada, ako bude novih učenika koji su dobili Fa, vrlo
je verovatno da će oni postati elita, glavna struja grupe ljudi koji će primiti Fa. Neki
učenici možda su takođe primetili da se neki ljudi vraćaju kući da vežbaju pošto prime
Fa, prestaju da dolaze, i očigledno više ništa ne čujete od njih. Možda je seme posejano,
možda postoje i drugi razlozi – oba su moguća. Znači, stvari koje svi rade su nešto
veličanstveno, izuzetno. Situacija u kojoj je čovečanstvo je veoma složena – ne možeš
gledati samo površinu jedne osobe. Svi oni koji čine zlo u periodu Fa-ispravljanja dobiće
šta su zaslužili. Ovo je sigurno, jer sva bića repozicioniraju sebe. Možete pretpostaviti
gde će biti postavljena bića koja štete Dafi. Danas, za vreme Fa-ispravljanja, zahtevi
prema svima treba da budu apsolutno striktni i apsolutno ispravni. Utoliko je ovo
drugačije od svega što se činilo u prošlosti.

Po nekim specifičnim pitanjima, u glavama nekih učenika u početku je bilo veoma
uskomešano usled onog što se dešavalo od događaja od 25. aprila prošle godine, do
događaja 20. jula. I ovo je normalno, jer samo kad imaš misli običnih ljudi možeš se
kultivisati; samo kad imaš obične ljudske misli možeš se kolebati; i samo kad imaš
obične ljudske misli možeš da odrediš pravi put kojim treba da ideš onda kad se
kolebaš. To je kultivacija. Zato su u isto vreme mnogi od vas mislili: Je li ovaj Fa koji
učim ispravan i čestit? Kakav je čovek Li Hongdži? Ima li istine u onom što kaže ova zla
sila, koja laže da bi drugima srušila ugled?“ Svaki učenik je razmišljao o ovim pitanjima –
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mislili ste o njima više, ili manje. Ovo je takođe trebalo da vam pruži priliku da
promislite. Znači da to nije bilo pogrešno. Pošto ste se umirili, krenuli ste putem kojim
treba. Čovek nema potrebe da iskaže i rečima saopšti ljudima kako on shvata stvari –
vaši postupci su već sve dokazali. Budući da ste danas mogli dospeti do ove tačke u
Dafi, vaši postupci su već dokazali to koji put želite, onaj kojim jedan kultivator treba da
ide. Svi učenici koji su bili u stanju da se probiju dovde su veličanstveni – svi oni su
izuzetni. (Aplauz)

Tokom ovog procesa, učenici su se sreli sa brojnim konkretnim problemima i mnogim
poteškoćama. U startu nisu znali kako da se odnose prema njima. Kasnije su postepeno
stekli razumevanje, i kroz iskušenja i greške shvatili su šta treba da rade. Ja ništa nisam
rekao, posebno tokom ovog perioda, jer da sam ja progovorio, test se ne bi važio. Ako se
test ne bi važio, dva problema bi usledila. Stare sile bi učinile sve u svojoj moći da
nanesu štetu. One bi ovo smatrale za iskvareni Fa, što bi proizvelo mnoge nevolje za
ovaj moj poduhvat Fa-ispravljanja, i proizvelo bi velik haos za celokupan kosmos. To se
nije moglo dopustiti. Drugi problem bi bio, pošto je u to doba bilo ogromno zlo, koje je
nadmoćno pritiskalo... Na slici koja je postavljena na sajt Clearwisdom, videli smo da je
Zemlja podsećala na lik Satane. To je bila samo manifestacija karme Zemlje. Kako svaka
čestica karme ima svojstveni karmički lik, kolektivno, one takođe imaju sveukupan lik,
što je lik karme. Ali u to doba, to zlo je ovu karmu daleko nadmašivalo, puno puta. Bilo
je zbilja zastrašujuće za bića na mnogim nivoima – Zemlja nije bila jedino što je bilo
prekriveno zlom. Oni su mislili da se ovako velik Fa ne može uspostaviti bez da se prođe
tako velik ispit. Ipak su takođe bili svesni da pritisnuta tako krupnom nedaćom, ljudska
bića neće moći da izdrže, i da će biti uništena. Takođe su znali da će praktikanti Dafe
vrlo teško prebroditi ovakvu teškoću. Ipak su mislili: „Onda neka budu uništeni.“ Čak su
mene smatrali za kultivatora. Verovali su da prosvetliti se u ovako ogroman Fa zahteva
ovako golem test. Razmislite: lako je pričati o tome, ali u stvarnosti, bilo je zbilja
užasavajuće. Sredina je u to doba bila tako užasna, da je to neopisivo. Ali naši učenici u
Kini i inostranstvu su u to doba sve to osetili i sagledali do kog stepena se zlo
manifestuje na ovom svetu. Na površini, to je izgledalo samo kao manifestacija među
ljudima. U suštini, ti zli faktori su manipulisali ljudima. Od samog početka, ja sam davao
sve od sebe da ih uništim, ali oni su bili izuzetno golemi. Koliko god brzo ih uništavao,
to je zahtevalo proces. Trebalo mi je devet meseci da ih uništim. Ovo se nikad ranije nije
desilo... tako veliko. U to doba, pošto je zlo bilo neverovatno veliko, učenici ne bi mogli
da ga podnesu; a opet, test se ne bi važio da nije podneseno. Ne možeš ga naprosto
poništiti, zato ga moraš podneti. Ali ja sam znao da ako ga učenici budu snosili, vrlo
teško će izaći na kraj. Zato sam mogao dopustiti samo to da učenici snose zlo koje
nanose ljudska bića, dok ja sam podnosim prave stvari. (Aplauz) Ovim neću da vam
kažem kako je Učitelj sjajan - nisam to mislio. Pričam vam šta se dešavalo. Situacija se
promenila nakon što su ove stvari uništene. Situacija se postepeno menjala počev od
marta ove godine. Bez manipulacije od strane tih zlih faktora, zli ljudi su izgubili ono što
im je jačalo um. Oni sada misle da je Dafa prošla test. Ove stvari su u završnom
procesu; samo što još uvek postoji grupa ljudi koji još nisu istupili.

15



Naravno, bilo je i drugih razloga za moje ćutanje. Jedan je da sam i ja sam hteo da vidim
kako će moji učenici – ti veličanstveni bogovi koji će u budućnosti dostići Ispunjenje –
delovati usred ove katastrofalne poteškoće. Svakako da je bilo i drugih razloga. Ali svaki
korak koji ste preduzeli tokom poteškoće bio je vaš sopstveni. Ja ni reč nisam izrekao.
Sve u svemu, bili ste u stanju da izađete na zaista ispravan put. Mada nisu svakome
misli bile stopostotno ispravne, ono što je pokazano u svemu što ste na kraju učinili je
veličanstveno, jer tada Učitelja nije bilo u blizini. Ovo je ona bića koja su za nas
proizvela ovu poteškoću – ta stara bića – ostavilo zadivljenim, bez reči. Kako ono što
treba uraditi, tako i ono što treba podneti, vi ste kroz sve prošli plemenito, pravedno i
izuzetno.

Naravno, iako se situacija i dalje popravlja, ono zlo koje još ostaje da se eliminiše i dalje
igra svoju ulogu. Ne možete spustiti svoj gard. I dalje treba da nastavite da ulažete svoje
napore i budete dobri u onom što treba činiti, i zbilja dobro kročiti svakim korakom do
Ispunjenja. Nemojte ovo smatrati samo jednim jednostavnim testom. Ovo je zapravo
neuporedivo veličanstveno, jer vi potvrđujete Fa, jer to činite u najteže vreme. Neke
stvari izgledaju iste kao one koje rade svakodnevni ljudi. Ipak oni te stvari čine radi
sopstvenog interesa i radi običnih ljudskih ciljeva, dok ih vi činite za Dafu – osnova je
drugačija. Vi ste kultivatori, pa ćete u budućnosti sagledati veličanstvenost ovih stvari.
U njima ima svetosti za koju sada znate, kao i svetosti za koju sada ne znate. Iz toga
kako se manifestuju među običnim ljudima, ne možete naslutiti koliko su one
veličanstvene, jer ja vam ne mogu dopustiti da budete sujetni, ili samozadovoljni. Kao
vaš učitelj, samo vas mogu navesti da se više trudite i da svakim korakom kročite kako
treba. Tokom ove jedne godine, u vašem objašnjavanju istine, u procesu vaše kultivacije,
i u procesu vašeg čuvanja Fa, bilo je svakakvih poteškoća i vi ste bili suočeni sa svim
vrstama nedaća. Oslanjajući se na svoje sopstveno mišljenje i odluke, pregurali ste.
Učitelj nije sve ovo radio uzalud. Sve što je Učitelj za vas učinio, vredelo je! (Dug aplauz)
Stvarno ste izuzetni! (Aplauz)

Što se tiče specifičnih pitanja, mislim da ću naći malo vremena da vam o njima govorim,
kad bude bilo prilike. Neću prisustvovati svakoj Fa-konferenciji. Svaki put kad
nastupim, to je iz nekog razloga, a ne samo da vam tek tako nešto kažem – posebno
pod sadašnjim okolnostima. Zato ću u budućnosti naći vremena da vam pričam o
detaljima. Danas neću previše reći. Nadam se da će svi biti još bolji u Fa-ispravljanju i
razotkrivanju zla. I to je deo vaše kultivacije.

To je sve što ću reći. Hvala. (Aplauz)

Li Hondži 
09.12.2000.

Prevod na srpski, 11.12.2016.
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Predavanje Fa na Fa-konferenciji u Kanadi 2001

Li Hondži
u Otavi, 19.05.2001.

Zdravo svima! (Aplauz)

Najpre bih ovoj našoj konferenciji poželeo potpuni uspeh. (Aplauz) Kao učenici Dafe, vi
znate da je ovo drugačije od bilo koje kultivacije u bilo kom istorijskom periodu – ovo je
bez presedana. Zašto? Jer vi ste učenici Dafe. Svaka vrsta kultivacije u istoriji bila je
čisto za lični napredak osobe i Ispunjenje, ali vi ste drugačiji. Znate, u budućnosti će
mnogo više ljudi dobiti Fa. Drugim rečima, dve faze slede iza predstavljanja Dafe
javnosti. Prva faza je uspostavljanje učenika Dafe tokom Fa-ispravljanja. Kultivacija za
ljude nakon ovog više nema nikakve veze sa Fa-ispravljanjem i u potpunosti je pitanje
samounapređivanja do Ispunjenja. Znači, kao učenicima Dafe, vama je data velika,
istorijska misija. Ovo je onda drugačije od strogo lične kultivacije. Potrebno je da štitite
Fa, potrebno je da potvrđujete Fa, a kad ovaj Fa progone, razotkrivati zlo i bolje oteloviti
Dafu – to je ono što treba da radite. I vama, zapravo, ovo jako dobro ide – Učitelj to vrlo
jasno vidi.

Pošto mi kultivišemo pravedni Fa, šta god činili, mi treba da mu pristupamo s blagošću
(šen). Znači, sa našim dobrim mislima, sve što smo učinili da potvrdimo Fa i
razotkrijemo zlo pokazalo je veličanstvenost i milosrđe naših učenika. Istovremeno, mi
treba da eliminišemo zle stvari, jer one štete kosmosu i štete živim bićima. Drugim
rečima, da nema tih zlih bića, ne bi bilo potrebe za Fa-ispravljanjem. Ovo se nije desilo
ni u jednom istorijskom periodu – nema presedana, nema primera da se sledi. Vaša
sposobnost da sve ovo valjano uradite zaista odražava vašu veličanstvenost kao učenika
Dafe. A to je vaša privilegija, jer nijedno biće u istoriji nije imalo ovakvu priliku - ovo je
prva. Tokom ovih nekoliko godina svima vam je dobro išlo, kao što sam vam u različitim
prilikama pomenuo. Šta više, u procesu Fa-ispravljanja, učenici kao celina, u proseku,
ne samo da su bili dobri, već neverovatno dobri! Da li učenici u Kini, ili oni izvan nje, svi
ste bili zaista dobri, odigrali ste ulogu učenika Dafe, iskoristili ste sposobnosti koje
imate i sredstva na raspolaganju, i učinili ste ono što svakodnevni ljudi nisu u stanju;
ovo posebno važi za one koji su izgubili svoja ljudska tela radi Dafe – potvrđujući Fa, svi
ste pokazali svoju veličanstvenost.

Zbilja ste bili dobri u Fa-ispravljanju. Dok god se zlo potpuno ne eliminiše, međutim, i
dalje treba da budemo čak i još bolji. Mi moramo razotkriti i eliminisati zlo. Kineski
narod je najveća žrtva štete koju nanosi zlo. Svi metodi koje koristi zla politička banda
nevaljalaca u kineskoj vlasti su najpodliji, najviše zli, neviđeni u istoriji – oni su dostigli
krajnju tačku, nikako ne mogu biti gori. Nikada pre jedna vlast nije korišćena da čini
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ovakve podle stvari. Sve stvari, koje su naši učenici Dafe učinili s dobrim mislima,
dirnule su ljude sveta, dirnule su bića na svim nivoima, dok je zlo koje je diglo svoju
glavu u Kini razljutilo bića na svim nivoima. Kontrast između tih zlih bića i naše dobrote
(šan) je drastičan. Znate, kad ovo zlo vidi da će biti eliminisano, ono se totalno
raspomami. Ono je loše, ono je otrovno, i ono je zlo. I baš kao otrov, ako ne želite da
otruje ljude, ono to ne može – tako je to. Zato u procesu eliminacije uopšte nemojte biti
popustljivi – samo ih čistite! Ovde ne mislim na ljudska bića, već na ta zla bića koja
manipulišu ljudima. Zapravo, svi moji učenici imaju moći, a to uključuje učenike u Kini i
u drugim zemljama, kao i neke nove učenike. Svi oni, zapravo, imaju moći. Pošto je u Fa-
ispravljanju svaka faza ispit, test koji se ostavlja za različite situacije u različitim
periodima buduće istorije, ovo je veličanstveni Fa koji se ostavlja za istoriju kosmosa.
Što se tiče vaše kultivacije, vi ste već prošli kroz tok kultivacije. Vi ste bića uspostavljena
za Dafu. Poslednja deonica vašeg putešestvija je vaše uzdizanje na vašu prvobitnu i
najvišu poziciju. Izuzetno širokog srca, učenici Dafe mogu da podnesu sve, ali u
različitim periodima istorije budućnosti dešavaće se različite stvari. Ovaj Veliki Fa
kosmosa treba da ostavi živim bićima na različitim nivoima, u različitim periodima
istorije, referencu za trenutke kad u različitim periodima, na različitim nivoima,
nastanu problemi, kao što za bića treba da ostavi načine kako da postupaju u svim
vrstama situacija koje će se dešavati u različitim dobima u istoriji. To jest, sve vrste
problema koji se danas manifestuju su reference koje se ostavljaju istoriji. Manifestacije
su komplikovane i izgledaju nasumične, ali su u stvari veoma dobro uređene. One se
ostavljaju istoriji [da pokažu] kako treba rešavati probleme, koji će se dešavati u
budućnosti. Zato, ako je zlo dostiglo tačku kada se više ne može spasiti, to kako
postupiti s njim nije pitanje nečije lične kultivacije – to je štititi Fa kosmosa. Kad je
neophodno, mogu se koristiti različite moći, različitih nivoa, da bi se ono eliminisalo.

Kao što znate, moj Fa se ne predaje samo vama – svi različiti nivoi ga slušaju. Drugim
rečima, ovaj zadatak Fa-ispravljanja postoji na različitim nivoima. Pod posebnim
okolnostima, čovek može eliminisati zlo – to je izvodljivo. To nije postojalo ranije u
kultivacijama u istoriji. Različita ispravna stanja koja vi prikazujete u ovo vreme u
svakom pogledu, i to kako postupate sa stvarima u svakojakim situacijama, ostavljaju se
za istoriju. Zato je ovo istovremeno ozbiljno, i od suštinskog značaja. Naravno, kad
eliminišemo zlo, vi treba da imate na umu da ako imate nameru da se hvališete, ako
imate obične ljudske strahove, ili imate nečiste misli, tada nećete moći postići cilj. Zašto
imate jednu ovakvu moć? Samo zato što ste sjajni kultivatori. Zato, kad pošaljete tu
misao, nju nije mogao poslati niko drugi do sjajan kultivator. Zato, kad neki učenici
koriste ovu moć, to ponekad funkcioniše, a ponekad ne. Tu leži problem. Ali kad o ovom
govorimo, kad nešto treba eliminisati, onda ga naprosto treba eliminisati. Niste samo vi
ti koji vrše eliminaciju; ako kultivator ne može da ga eliminiše, bogovi, uključujući viša
božanstva – takođe moraju uzeti učešće u eliminaciji.

Još jedna stvar je da od sad pa na dalje, prilikom grupnih vežbi, ili prilikom ovako velike
konferencije, naši učenici mogu umiriti svoj um na pet minuta, sedeći sa rukama u
điejin poziciji i razmišljajući o eliminaciji loših misli, karme, loših predstava i spoljnih
smetnji u sopstvenom umu. Dok ste ovakvi, pomislite da oni umiru, i oni će biti
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eliminisani. Pet minuta je dovoljno. (Aplauz) Kad se sastanemo radi grupnih vežbi,
mislite na eliminaciju zla u Tri domena, dok držite jednu ruku uspravno na prsima, i
sami mislite Istinskim Mislima na pet minuta – toliko će biti dovoljno. (Aplauz)
Delovaće, jer ste vi na kraju krajeva veličanstveni kultivatori, i razlikujete se od običnih
ljudi. Ali ako ovo budete koristili za nešto što kultivator ne bi trebalo da čini, onda neće
delovati; čim se misao javi, uslediće kazna, tj. opašće vam nivo. Zapamtite ovo!

Sada ću govoriti o još jednom pitanju. Kom pitanju? Znate, teorija gravitacije u koju
danas nauka veruje, potpuno je pogrešna. Šta donosi taj fenomen gravitacije, koji su
ljudi opisali? On se dešava jer svi životi i sva materija, uključujući vazduh i vodu, koja su
na Zemlji i unutar Tri domena – sve stvari koje postoje u Tri domena – su sačinjene od
čestica svih različitih nivoa u Tri domena, a različite čestice različitih nivoa su
međusobno povezane. Ova među-veza može, kad postoji sila vučenja, da se izduži ili
pomeri unutar Tri domena. Drugim rečima, kad je vučeš, može da se istegne kao lastiš,
a kad je pustiš, vratiće se nazad. To jest, među česticama postoji bazičan, stabilni oblik
postojanja. Zato će se svaki predmet unutar sredine ove Zemlje vratiti nazad na tlo kad
ga pomerite. Naravno, ja ne govorim o premeštanju nekog kamena na drugo mesto, u
kom slučaju se neće vratiti gde je bio. To nije ideja. Površina Zemlje je granična linija
jednog nivoa. Unutar ovog nivoa, stvari se mogu pomerati horizontalno, jer su sve na
istom nivou. Ali kad se nešto pomeri prema nivou izvan sopstvenog nivoa, biće
povučeno natrag, jer stvari na Zemlji su u domenu gde postoje čestice na ovom nivou.

Razmislite, svi: veće kosmičko telo je izuzetno veliko. Ljudska bića i Zemlja su maleni
čak i kad se gledaju s nekog mesta na visini, unutar Tri domena. Čini se da je čovek
putovao od Njujorka do Kanade, kad zapravo, u njihovim očima izgleda da se niste ni
maknuli, jer je raspon vašeg kretanja zbilja mali. Tako, kad rakete i svemirski brodovi
poleću u nebo, oni pokušavaju da se otrgnu od ove sredine - koja je sačinjena od ovih
čestica različitih nivoa – koja čini Zemlju. Zato ljudska bića koriste rakete da povećaju
silu potiska i pokrenu se velikom snagom. Kao što znate, u Tri domena postoji
atmosferski sloj. Izgleda kao atmosfera, dok je unutra, zapravo, to jedna sredina
sačinjena od nebrojenih mikrokosmičkih bića, čija je uloga da obezbede stabilnost, da bi
ljudska bića tu mogla da postoje. Kad se nešto probije kroz ovu atmosferu, međusobne
veze između mnogih molekula se raskidaju vučenjem jakom silom. Onda to proizvodi
sledeću situaciju: samo čestice na periferiji su i dalje vezane za to, a vučna sila više nije
tako jaka. Drugim rečima, iako više nije unutar sredine Zemlje, i dalje je povezano sa
domenima drugih čestica u Tri domena. Samo na ovaj način tu može biti stabilno. To je
razlog zašto jedan satelit može da ostane gde jeste. Naravno, ista među-veza postoji
kod predmeta iste težine, ali različite zapremine. Predmet male zapremine, ali visoke
gustine, ima istu količinu među-veza kao objekat koji ima veliku zapreminu, pa se čini
kao da imaju istu težinu. Bilo bi puno drugih aspekata ovog, ako bih išao u detalje. Ono
što pokušavam da vam kažem je da „gravitacija“ ne postoji. Pravi uzrok je to što da bi
čestice postojale u ovoj sredini, one moraju biti međusobno povezane.

Zašto onda, kad govorimo o kultivatorima, osoba može da napusti sopstveno telo? I
zašto može da levitira? Upravo zbog toga što je materija vašeg tela, koja je u odnosu sa
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Zemljom, i sačinjena je od čestica površinske materije, pretrpela promenu. Ono je
raskinulo svoje veze sa česticama u ovoj sredini, pa vi više niste subjekti njegove
kohezione sile, i više niste podvrgnuti njegovoj kontroli i sili privlačenja. Tada ste u
stanju da levitirate. Bez obzira do kog domena ste se kultivisali, sastav vašeg bića na
mikrokosmičkom nivou je vezan za taj domen. Kad se budete kultivisali do viših nivoa,
bićete povezani s višim nivoima, i raskinućete veze sa svim nivoima ispod. Takav je
međusobni odnos. Povezivanje i otvaranje Velikog nebeskog kola je manifestacija na
ovom nivou. Ali učenici su odavno prevazišli taj nivo, samo što su zaključani. Od sad pa
nadalje, jedan za drugim, naši učenici će iskusiti različita stanja u kultivaciji. Zato sam
vam rekao za ovo. Samo toliko ću reći danas. Nadam se da će ova Fa-konferencija ići još
bolje. (Aplauz)

Znam da ste vredno radili. Morate raditi i morate učiti, imate svoj porodični život i
društvene aktivnosti, i istovremeno se morate brinuti o svojoj porodici, dobro obavljati
svoj posao, i morate dobro učiti Fa i dobro raditi vežbe, a povrh svega, morate
objašnjavati istinu. Teško je to! Veoma je teško i vremenski i finansijski. Teško je, pa se
pokazuje vaša moćna vrlina; teško je, pa je to dobra prilika da uspostavite svoju moćnu
vrlinu. Izuzetno! Pošto ste kultivatori, iako je teško, vi treba da budete još bolji. To je sve
što ću reći (Aplauz)

Li Hondži 
19.05.2001.

Prevod na srpski, 11.12.2016.
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Predavanje Fa na Međunarodnoj Fa-konferenciji u
Vašingtonu

Li Hondži
21.07.2001.

Pozdrav svima! Naporno ste radili!

Možda ste sada iskusili koliko je kultivacija teška. Zato što je teška, vaša kultivacija može
se okončati uspehom. Mnogi ljudi u istoriji su tragali za Taom – hteli su da se kultivišu,
da dostignu Ispunjenje i odu izvan ljudskog ciklusa umiranja i ponovnog rađanja. Ali to
je bilo veoma teško. Apsolutno nema načina da čovek dostigne Ispunjenje ako ne prođe
kroz napornu kultivaciju, da bi se oslobodio svake vrste vezanosti koju je razvio među
svakodnevnim ljudima. Zato je ono što su učenici Dafe pokazali, i što su uspeli postići u
ovoj sadašnjoj teškoći, nešto izuzetno, što zbilja pokazuje šta je jedan kultivator. Zaista
je izuzetno što je u tako zloj sredini velika većina učenika bila u stanju da istupi, potvrdi
Fa, i krene prema Ispunjenju.

Nijedan način kultivacije u istoriji nije bio tako veličanstven kao ovaj danas, jer nijedan
način kultivacije u istoriji nije uistinu mogao spasavati ljude na ovako širokoj osnovi. A u
istorijskom trenutku u kom se nalazimo, nije u pitanju samo to da Učitelj spasava ljude
– vi ste u vremenu kad Fa ispravlja čitav kosmos. Svi bogovi gledaju šta se u svetu odvija
u ovom času. Mnoga proročanstva u ljudskom svetu su iznela da kad čovečanstvo bude
dospelo do izvesne tačke u istoriji, čak i bogove na nebesima biće potrebno obnoviti ili
zameniti, pa će čak i kosmička tela biti potrebno rekonstruisati. Bilo da su to različita
proročanstva u istoriji, ili različite priče koje se prenose širom sveta, one govore o
istorijskom trenutku u kom su ljudi danas. Drugim rečima, ništa od raznih događanja
danas nije slučajno. Ono sa čim smo se mi kultivatori susreli je upravo taj trenutak u
istoriji. U Fa-ispravljanju i u kultivaciji, putevi kojima ste krenuli su u velikoj meri
ispravni.

Tokom procesa u kom su se bića kosmosa odmetala od Fa, bića su došla do toga da više
ne znaju za postojanje Fa i prave zahteve Fa prema bićima na različitim nivoima. Zato je
to prouzrokovalo da živa bića, suočena sa nečim tako važnim kao što je današnje Fa-
ispravljanje, budu nesposobna da se kako treba postave prema Fa, učenicima Dafe, i
meni samom. Zapravo, stare sile koje manipulišu živim bićima i utiču na Fa-ispravljanje
su ono što zbilja koči Fa-ispravljanje. Bića u kosmosu su nebrojena. Sa toliko bića,
razmislite, ako bi tokom Fa-ispravljanja svako biće trebalo da pokaže onu svoju stranu
koja je postala degenerisana, tolika bića bi počinila ogroman greh prema Fa i morala bi
biti iskorenjena. Onda se živa bića ne bi mogla spasiti, zar ne? I zar se Fa-ispravljanje ne
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bi vršilo uzalud? Zato sam ranije rekao da sam zamenio uloge i iskoristio aranžmane
starih sila. Pošto zle sile postoje od vrha do podnožja, u Fa-ispravljanje se mešaju svi
nivoi, do jednog. Ovo je koncentrisana manifestacija dejstva svih bića na različitim
nivoima, nakon njihove degeneracije. Drugim rečima, sva degeneracija bića, i sva loša
stanja koja bića mogu prikazati tokom perioda Fa-ispravljanja, manifestuju se na
koncentrisan način u celokupnom sistemu starih sila, koje utiču na Fa-ispravljanje.
Priređeno je da se mnogim bićima – slojevima na slojevima njih – ne dopusti da
učestvuju u Fa-ispravljanju, da se ne bi smetalo njihovim aranžmanima. Upravo sam to i
ja hteo - da ne dopustim tim živim bićima da direktno zgreše protiv Fa, da bi se i dalje
mogla spasiti. Ona su mislila da je njihov aranžman umešan, ali je zapravo bio pod
mojom kontrolom. Oni koji su imali ulogu u tom sistemu su upravo oni u kosmosu koje
treba iskoreniti, i oni su najgora, najgroznija bića. Ona isto tako manifestuju na
koncentrisan način najgore shvatanje i ponašanja na različitim nivoima. Tokom Fa-
ispravljanja, današnja bića u potpunosti deluju u svemu gde je moguće. Znači, njihovi
loši postupci su sami po sebi upravo ono što uistinu treba da se eliminiše tokom Fa-
ispravljanja. Ali uprkos činjenici da su bića starih sila uticala na Fa-ispravljanje i činila
grozne stvari, njima se iznova i iznova daju nove šanse, i tek kad zaista više ne bude
moguće spasiti ih, određeno je da budu potpuno eliminisana. Što se tiče onih drugih
bića na različitim nivoima, koja nisu uzela učešća u ometanju Fa-ispravljanja, ona se
mogu spasiti – bez obzira koliko su loša postala tokom istorije – jer nisu učestvovala u
Fa-ispravljanju i nanela štetu. A ova bića su velika većina.

Ja sam od početka znao da će se stare sile umešati. Stvari izgledaju kao da su bez reda,
ali one su zapravo veoma uređene. Različite poteškoće i testovi koje su naši učenici
prošli i prolaze na ovom svetu su upravo aranžmani starih sila. Poteškoće koje učenici
trpe ne prouzrokuje samo njihova karma, a još manje su to prepreke koje Dafi donose
ljudska bića - ljudi nisu u stanju za tako nešto. Svakodnevna osoba je nemoćna pred
kultivatorom. Današnjim ljudima poteškoće je zapravo priredio ovaj sistem starih sila na
različitim nivoima, i ljude kontrolišu stare sile na različitim nivoima. Zato su se tako
osilile, zato se usuđuju da čine stvari kultivatorima, i zato se usuđuju da nemaju
poštovanja prema Dafi. Onda je tu pitanje koje se u ovome samo po sebi nameće. Sa
izuzetkom onih zlih, mnogo je ljudi na ovom svetu koji su nevini i koje je obmanuo
napad klevetničke propagande. Kad se osoba ocenjuje na osnovu Fa-principa kosmosa,
ako njen um sadrži negativne misli prema Dafi, kad se bude završio test Dafe i učenika
Dafe, ona će biti iskorenjena. Razmislite – nisu li ovakvi ljudi u opasnosti? Jer ono čemu
se oni direktno suprotstavljaju je ovaj Fa. Da bi se iskoristio ovaj period istorije i da bi se
u sredini ovog sveta stvorila jedna krajnje zla situacija, stare sile su iskoristile sve
moguće načine i sputavaju sve medijske ispostave unutar i izvan Kine, koje bi mogle
razotkriti istinu. U progonu učenika Dafe, Partija je iskoristila svo svoje iskustvo iz
prethodnih kampanja i borbi, zajedno sa zlim sredstvima svih vremena i svih prostora.
Istovremeno, takođe je upotrebila loše stvari, lukavstvo i izdajstvo, oformljene u
kineskom intelektu u poslednjih nekoliko hiljada godina. Sredstva koja je usvojila su
krajnje opaka. Zato su, u početku represije, mnogi narodi sveta bili obmanuti lažima.
Kao kultivatori Fa-ispravljanja, mi ne možemo tek tako gledati ta nevina bića kako ih na
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ovaj način varaju, navode na greh i uništavaju. To je zato što kad se jednom ova stvar
okonča, počeće nova faza ljudske istorije, i mnoga bića biće iskorenjena. Koliko god da
je velik ovaj kosmos, njega je stvorio ovaj Fa kosmosa, i bića na svim nivoima moraju se
povoditi principima Fa na svakom nivou kosmosa. Ovaj Fa je stvorio čak i
najfundamentalnije početke materije. Ako je jedno biće protiv Fa koji stvara sva bića u
kosmosu, gde će otići? Zar neće biti iskorenjeno? Tokom ovog perioda, učenici Dafe su
objašnjavanjem istine, potvrđujući Dafu, zaista spasili mnoge ljude sveta. U ovoj oštroj
situaciji, gde ih progone, učenici ipak uspevaju da objasne istinu i spasu živa bića. Nije li
ovo velika milost? Kao učenik Dafe, ti treba da pokažeš milost prema svim svesnim
bićima, bez obzira u kojoj situaciji se nalaziš. Gledano iz druge perspektive, činjenica da
praktikanti Dafe i dalje spasavaju živa bića, čak i kad su u ovakvoj represivnoj sredini, još
jasnije demonstrira veličanstvenost učenika Dafe.

Objašnjavanje istine nije prosta stvar – to nije samo pitanje razotkrivanja zla. Kad
objašnjavamo istinu, mi spasavamo svesna bića, i istovremeno, to uključuje pitanje
vašeg sopstvenog napretka i vaše eliminacije vezanosti tokom vaše kultivacije, i pitanje
odgovornosti učenika Dafe prema Fa u njihovoj kultivaciji, kao i pitanja kako ćete
ispuniti i obogatiti taj vaš raj u svom konačnom Ispunjenju. Ako ćete u budućnosti biti
veliko prosvetljeno biće koje je dostiglo Ispunjenje, ne može biti da u vašoj dimenziji i
domenu vašeg sopstvenog raja nema živih bića. Zato tokom vaše kultivacije treba da
pokažete da milostivo spasavate svesna bića i činite svoj sopstveni raj bogatim i punim.
Tokom Fa-ispravljanja, dok poništavam uticaj starih sila na Fa-ispravljanje, ja takođe
sačinjavam aranžmane za vas. Stvari izgledaju zle i haotične, kad su zapravo vrlo dobro
uređene. Stare sile su sačinile dobro uređene aranžmane, ali i ja činim stvari s puno
reda. Bez obzira iz kog ugla ih pogledate, postoji način da konačno razrešite ove
probleme. Tokom ovog perioda [mi treba da se fokusiramo na] to kako da iskoristimo
ovu priliku da zbilja pokažemo izuzetnost i veliku moćnu vrlinu kultivatora. Ovo je, isto
tako, dragocena prilika. Kako zle stare sile insistiraju na tome da nam pruže priliku da ih
eliminišemo, to dobro iskoristite. Istorija ovo nikad nije videla, teško je naići na ovo.

U okruženju koje nema zlo polje, kultivatoru je zbilja lako da kaže da se može odreći
života i smrti – baš kao kad bismo u pravednom polju poput ovog u kom se danas
nalazimo govorili o odricanju od života i smrti – jer nema nikakvog pritiska. Ali stvar
stoji drugačije ako u zloj sredini, sredini punoj zlih elemenata, potvrđujete Fa i
usuđujute se da istupite da razotkrijete zlo. Onda, iako je ta sredina veoma zla – neka
svi razmisle – nije li to dragoceno, nešto što se teško pronalazi? To zbilja jeste
dragoceno i teško se nalazi. Po isteku ovog perioda, više neće biti takvih prilika. Vi ste
mogli da dođete do takve prilike samo zato što ste učenici Dafe. Ništa kao ovo nije se
desilo u običnoj kultivaciji, ili individualnoj kultivaciji, u prošlosti. Naravno,
svojevremeno u istoriji, Isus i Šakjamuni takođe su naišli na ogromne poteškoće.
Poteškoće koje su ih tada pogađale takođe su bile prilično zle, gledano iz istorijske
perspektive. Ali niko ranije nije upotrebio ovu vrstu modernih mas-medija, kakve danas
imamo, da podstakne zlobu na ovakav dominantan način, u rasponu velikom kao ceo
svet. Stupanj zla je bio toliko velik da kad je 20. jula 1999. počelo, bilo je kao da se čak i
nebesa obrušavaju. Izvan Kine, pored učenika Dafe malo ljudi je znalo šta je Falun Gong,
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a sve vlade i mediji širom sveta slušali su neosnovanu propagandu kineskih medija.
Ljudi su slušali lažljivu kinesku propagandu i verovali joj, pa su tako stekli loš utisak o
nama. Zašto vam se čini da je sredina danas postala lakša? Jer ste tokom našeg
objašnjavanja istine ljudima sveta, medijima i vladama sveta objasnili istinu o progonu
protiv nas, kao i zato što su vaša dobrota i milost u društvu običnih ljudi, i vaše ispravno
delovanje učenika Dafe, posvedočili kako ljudima sveta, tako i bogovima; takođe i zato
što vaša dobrota i milost u društvu običnih ljudi, i vaše ispravno delovanje učenika Dafe
odobravaju ljudi sveta, i odobravaju bogovi. Ovo je ono što sredinu koju danas imamo
čini mogućom. Izuzetno - zaista izuzetno. Vi ste se oduprli klevetničkoj propagandi
propagandne mašinerije čitave nacije i ogromne vlasti – vlasti kojom manipulišu najveći
nevaljalci i najveći zlikovci. Svaki učenik Dafe, koji je bio u stanju da prati napredovanje
Dafe, učinio je šta treba.

S druge strane, kako bi oni ljudi koji nisu izašli iz svojih kuća, a koji i dalje misle o sebi
kao kultivatorima, mogli da se smatraju jednakima? Naravno, u ljudskom društvu,
ljudske misli se manifestuju na različite načine. Kad neko ko uči Dafu krene naniže
lošim putem, to je zato što ima vezanosti kojih nije uspeo da se oslobodi. A zla bića će
sigurno iskoristiti i kontrolisati ove vezanosti. Zla bića posebno traže vaše misli koje
sadrže vezanosti, da bi ih ojačala i ostvarila svoj cilj preuzimanja kontrole. Pošto ih
iskoriste demoni, ovi ljudi se „prosvetle“ na zlom putu, ali i dalje misle da su u pravu, pa
traže opravdanja u Fa, vadeći stvari iz konteksta da bi odbranili sebe.

Gledajući sveukupnu situaciju Fa-ispravljanja u ovom času, promena kroz koju je prošlo
veće kosmičko telo je golema. Novo, ogromno kosmičko telo je neuporedivo golemo i
divnije nego ikad. Nastupa sama finalna faza Fa-ispravljanja, jer sistemi kosmičkih tela
su neverovatno kolosalni – oni su nezamislivo veliki – a sistem ovako velik i dalje je
sastavljen od desetina miliona džinovskih sistema poput ovih. Istina je, više nemam
načina da vam iskažem ovu strukturu, i dalje koristeći običan ljudski jezik – stiglo je do
tačke kad je neopisivo. Ovo je istina, ali nemojte potcenjivati sebe. Možda će buduće
Ispunjenje koje vas čeka biti jedan zbilja veličanstven domen. (Aplauz)

Objašnjavanje istine je nešto što svaki od naših učenika Dafe mora da čini. Ovo vam
ponovo kažem. Greši svako ko pokuša da nađe opravdanja za sebe, i ko nikad nije
istupio. Što se tiče toga koliko će još ova teškoća trajati, ja mislim da o tome ne treba
puno da razmišljate. Takođe nemojte misliti o tome možete li dostići Ispunjenje, jer
svaka želja koju imate može postati vezanost, i zlo je može iskoristiti. Čim se takva jedna
misao pojavi, zlo bi za vas moglo dočarati lažnu sliku, što će onda proizvesti smetnju.
Cenite sadašnji trenutak i iskoristite ga na najbolji način – ovo vreme je namenjeno
praktikantima. Dok se kultivišete, vršite Fa-ispravljanje, i napredujete prema Ispunjenju,
takođe treba da spasavate svesna bića; vi sve stvarate za budućnost. Sve što učenici
Dafe danas čine je izuzetno bitno, a pravedni put kojim idu mogao bi postati referenca
za bića u budućnosti. Istovremeno, oni u ljudskom društvu poležu temelje za budući
način postojanja čovečanstva. Znate, ono što je prikazano na našem sajtu PureInsight su
novi koncepti budućeg čovečanstva i predstavlja buduće razmišljanje novog
čovečanstva i ispravna stanovišta. Stanje milosti, dobrote, čistote, ispravnosti, i velika
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trpeljivost koju pokazuju učenici Dafe tokom perioda Fa-ispravljanja pomažu da se
oblikuje buduće društvo. Pored učenika Dafe koji u tekućem periodu prolaze proces
kultivacije, vremenu koje dolazi biće i budućih ljudi koji će dobiti Fa u – ovaj poduhvat
se izvodi u dve faze. Prvobitno, aranžman starih sila je podrazumevao da će ukupno biti
dvadeset godina, podeljenih na period Fa-ispravljanja, i period u kom Fa ispravlja ljudski
svet. Tokom prvih deset godina, Učitelj bi vršio Fa-ispravljanje i učenici Dafe bi se
kultivisali tokom perioda Fa-ispravljanja; tokom narednih deset godina bi ljudi
budućnosti dobili Fa. Onda bi se ušlo u novu eru, i tada bi počela nova budućnost. Ali ja
ovo razotkrivam jer stvari su se promenile, mada ne suviše. Nemojte biti previše srećni
zbog ovog. Posebno oni od vas koji nisu činili kako treba, treba da znaju da je vreme
skučeno. Nemojte misliti ni o čemu drugom. U svemu što činimo, potrebno je da
budemo odgovorni prema budućnosti. Istovremeno, tokom našeg objašnjavanja istine,
budući ljudi se uistinu spasavaju. Naročito, razumevanje i podrška koju su ljudi izvan
Kine pokazali prema Dafi postavila je za njih odličan temelj da prime Fa i uđu u buduće
ljudsko društvo.

Ljudi nisu bez razloga došli na ovaj ljudski svet, jer u ovoj sredini Zemlje nikad nije bilo
ljudske vrste poput ove danas. Kao što znate, ja često govorim o vanzemaljskim bićima.
Zašto govorim o vanzemaljskim bićima? Jer u prošlosti su oni bili prava ljudska bića u
ovoj zemaljskoj sredini. Tokom različitih perioda istorije i u još daljoj istoriji, oni su ovde
bili pravi stanovnici. Nije bitno koliko je puta Zemlja zamenjivana, u svakom periodu
bića na Zemlji, ljudska bića, imala su drugačiji oblik i izgled – razlike među njima su bile
krupne. Ali svi oni su bili pravi stanovnici na ovom mestu. Zašto je onda naša ljudska
rasa u ovom periodu poprimila ovakav izgled? To je, znate, zato što je ovde trebalo da se
predaje Fa kosmosa, pa su u dalekom vremenu u istoriji položeni svi temelji za buduće
širenje Fa. Stvorovima koji nalikuju na životinje ne bi se moglo dopustiti da dođu da
slušaju Fa – to bi bila uvreda za Dafu. Zato su bogovi stvorili današnje ljude po
sopstvenom liku. Ljudi u Zapadnim religijama znaju da je Jehova načinio čoveka po
svom liku; ljudi na istoku znaju da je Nuva stvorila ljude po svom liku. Bilo je i drugih
bogova koji su načinili druge ljude. Da su u prošlosti bila stvarana ljudska bića tako da
nalikuju bogovima, to bi bila uvreda za bogove, najveće nepoštovanje bogova. Zato je
stvaranje ljudskih bića prema božjem liku ovde bilo zabranjeno. Iako su današnji ljudi
stvoreni po božjim likovima, bogovi odbijaju da ih smatraju svojim srodnicima, jer način
kako ljudi žive je potpuno drugačiji od božanskog. Samo spoljni izgled ljudi liči na
božanski. Tu ima još nečega. Zašto je tokom istorije kineska kultura i civilizacija bila
toliko drugačija nego na drugim mestima? Zemlje u drugim krajevima imaju koncept
države; u svim drugim krajevima njihove nacionalne vođe su preuzele formu kraljeva.
Samo u kineskoj istoriji nije bilo nečeg poput države, već je preuzeta dinastička forma.
Istorijski govoreći, kineski carevi su bili znatno drugačiji od kraljeva u drugim zemljama.
Suština je u tome da su, dok su postavljani temelji tih kultura, neprekidno uspostavljane
predodređene veze sa bićima kosmosa. U svakom periodu istorije, bića iz različitih
rajeva dolazila su u Kinu da uspostave svoje predodređenosti, i svako je predstavljalo
drugačiji kosmički sistem. Njihove reinkarnacije na različitim nivoima su bile njihovi
životni vekovi na tim različitim nivoima. Na kraju, ona dolaze iz udaljenih kosmičkih
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tela. Znate, „car jedne dinastije ima dvorane iz te dinastije“ – to je nešto što ljudi kažu.
Ima još ovakvih izreka, poput „suveren te dinastije ima ljude iz te dinastije“, „dinastička
kultura“, „dinastička odeća“... U prošlosti, kad bi se promenila dinastija, odmah se
menjala i kultura, a i razlike u načinu odevanja su bivale značajne. Sve ovo donela su
bića sa različitih nivoa. U Kini se zato kultura, ili ishrana, način stanovanja, odevanje,
način života - svaki aspekat kulture - veoma razlikuje od onih na drugim mestima. To je
proizvod gomilanja kultura koje su ljudskim bićima bile donošene iz mnogih, mnogih
različitih sistema. Onda bi broj ljudi vremenom prerastao kapacitet ove kineske zemlje.
Zato, kad su stvorene predodređene veze, ljudi su se u svojim narednim životima
reinkarnirali u drugim krajevima.

Rekao sam da nijedna zemlja na ovom svetu ne postoji slučajno – sve postoje sa
smislom i ciljem. Zapravo, svi ljudi čekaju Fa. Mnogi učenici su ovo zaista osetili; naime,
čitajući Fa, neki ljudi kažu: „Za ovim sam tragao celog života,“ ili: „Ovo je upravo ono za
čim sam tragao.“ Zašto druga živa bića ne mogu odmah dobiti Fa, u sadašnjoj fazi? Jer
se sprečavaju u tome. Razlog zašto sada ne mogu da uđu je to što kad bi jednom ušli,
njihova sopstvena karma i svakojaki složeni elementi koje su oformili u društvu – stvari
na njihovoj negativnoj strani – bi ih takođe pratile, i to bi povećalo teškoće Fa-
ispravljanja u njegovoj prvoj fazi. Zato tim ljudima sada ne možemo dopustiti da dođu.
Ali vi morate vršiti Fa-ispravljanje i objašnjavati istinu, jer u ovom procesu, ako je neko
radio vežbe, ili učio Fa – mada ne mnogo duboko – on je već položio temelj da primi Fa
u budućnosti. Zato ovo morate raditi. Drugim rečima, kažem vam da mnoge situacije
nisu bez razloga takve. Sve na svetu je došlo zbog ovog Dafe, oformljeno za Dafu i
nastalo je zbog Dafe. Mnogi principi Fa i mnoge, prave tajne koje sam vam rekao, ranije
nisu bile poznate ni bogovima. Čak i kad su oni čuli te stvari, uzdrmani su iznenadnim
shvatanjem. Njihovi domeni ograničavaju njihovo razumevanje viših nivoa i udaljenijih
istorijskih perioda, jer koliko visoko se neko kultiviše, toliko su visoki principi u koje se
prosvetljava, i toliko su visoke istine kosmosa u koje se prosvetljava. Znači da u
današnjem svetu ne možemo ne nositi odgovornost za druga živa bića, ne možemo ne
nositi odgovornost za dobijanje Fa drugih živih bića u budućnosti, i ne možemo da ne
postavimo temelje da živa bića u budućnosti dobiju Fa, jer to bi mogla biti i bića iz vašeg
sopstvenog sistema. Da bi se Fa raširio u Kini, i da se ne bi dopustilo da prosečne osobe
čuju Fa, mnogi, mnogi kraljevi različitih rajeva, i bića sa veoma visokih nivoa – mnogi od
onih o kojima sam ja brinuo tokom istorije – su sakupljeni da se reinkarniraju na
teritoriji Kine. Naravno, povodom današnjeg primanja Fa, svi imaju jednak tretman, bez
obzira jesmo li mi brinuli o njima, ili ne. Utoliko pre je to razlog za nas da tamo
spasavamo ljude. Usred nadmoćne, opake propagande, ono što su ti ljudi počinili više
nisu obični gresi. Neki od njih su osuđeni na uništenje, bez obzira odakle su došli, i bez
obzira kakvi su im predodređeni odnosi i koliko su im bili visoki nivoi. Nije li šteta da se
jednom biću desi nešto takvo? Mi tu ništa ne možemo. Ne radi se o tome da Učitelj
nema milosti. To je zato što tokom Fa-ispravljanja, bića s raznih nivoa zauzimaju nove
pozicije – to nije pitanje milosti, niti spasavanja ljudi. Tamo gde je šinšing jednog bića,
tamo je njegova pozicija – ovo je standard, ovo je princip Fa, i ovo je nešto ustanovljeno
za budućnost, i ne može se po volji narušiti ili prekršiti.
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Sve što su učenici izvan Kine učinili i pokazali objašnjavajući istinu nije manje izuzetno,
to je veličanstven podvig. Po pitanju kultivacionih nivoa i napretka prema Ispunjenju,
između vas i učenika u Kini uopšte nema razlike. Za vas je udešeno da ovde dobijete Fa,
za vas je udešeno da se ovde kultivišete. Mnogi učenici su visoko obrazovani, a velika
većina učenika izvan Kine ima visoko obrazovanje. Zašto je to slučaj? Upravo da bi u
ovom odsudnom vremenu u potpunosti angažovali ono što ste naučili među
svakodnevnim ljudima i u čemu ste dobri, da bi potvrdili Fa koristeći veštine
svakodnevnih ljudi, koje je Dafa stvorio za ljude na ovom svetu. U praksi ste to izveli
veoma dobro. Sudeći po člancima na sajtu Clearwisdom i člancima učenika Dafe na

sajtu Xinsheng1 i u drugim medijima, rekao bih da su neki od članaka koje ste napisali
remek-dela – oni su dobro promišljeni, njihove ideje su utemeljene, oni demonstriraju
jasno razmišljanje, i njihova logika je snažna. Oni su zaista imali dejstvo da šokiraju i
zastraše zlo, i njihov kalibar je velik. Kad se ti mediji koji fabrikuju laži u Kini izmere
standardima koje mi sada imamo, rekao bih da oni nisu ni za šta. Jedan učenik je rekao:

„Na kraljevskom dvoru nema sposobnog čoveka“2. Mislim da je ovo istina. Ko bi iscrpeo
sebe pomažući zlu da laže, kleveta nas i podmeće nam na nitkovski način? Kao učenici
Dafe, mi u potpunosti demonstriramo šta treba da činimo – to je vaša odgovornost, to
je ono što praktikanti Dafe iz doba Fa-ispravljanja treba da čine, i vi to činite izuzetno
dobro. Dok trpite poteškoće i podnosite agoniju progona, učenici unutar Kine
objašnjavaju istinu svesnim bićima, što prikazuje veličanstvene dela Velikih
prosvetljenih bića pre nego što su rođena. Ponekad, kad čitam sajt PureInsight, osećam
da su nova bića i novo čovečanstvo zaista počeli sada, jer vaše razumevanje je već u
stanju da se ravna sa onim u novom istorijskom periodu, i onim koje pripada
najpravednijim bićima. Učenici Dafe postavljaju temelj za ljudsku rasu u budućnosti.

U progonu učenika Dafe postoji jedan veoma zao faktor. Naime, stare sile ne mogu da
pređu preko činjenice da će neki učenici dostići Ispunjenje i postati učenici iz doba Fa-
ispravljanja; oni misle da su ti učenici suviše lako dobili Fa, jer čak ni oni ne mogu da
budu učenici iz doba Fa-ispravljanja; iz ovog razloga manipulišu zlom i koriste zle osobe
da prebijaju naše učenike – insistiraju na tome da ih biju do časa kad će reći: „Prestaću
da vežbam“. Nije li to zlo? Može li jedan bog biti ovakav? Kosmos se ispravlja, i broj bića
koja bivaju iskorenjena na svakom nivou, prilično je velik. Broj nas koji ćemo dostići
Ispunjenje je, kako ja vidim, daleko od dovoljnog. Ja sam prvobitno planirao da imam
najmanje pedeset miliona – ovo vam nikad ranije nisam kazao. (Aplauz) U ovom času
nemamo dovoljno. Ali već imamo dosta velik broj. Bez obzira na sve, međutim, ti kao
kultivator ne treba da budeš previše srećan bilo šta da čuješ. Možda je ovo što je Učitelj
upravo kazao jedan test za tebe. Oslobodi se svih vezanosti koje imaš, i ni o čemu nemoj
misliti. Samo čini šta treba da čini učenik Dafe, i sve će biti pokriveno. Iako zlo izgleda
grozno opako, ono je dosad iscrpelo svoje trikove, i sve što može je da nastavi da
povećava etikete koje stavlja na našu praksu, i koristi medije da fabrikuje stvari; svojim
bolesnim umom, ono primorava učenike da pišu tzv. „pokajničke izjave“ i da im
potpisuju stvari. Ono zna vrlo dobro da je sve to lažno i da ne može promeniti srca ljudi,
pa zašto onda insistira da to radi? Zašto insistira na tome da izjavite: „Prestaću da
vežbam“, pre nego što vas pusti. Jedan čovek kaže „nastaviću da vežbam“, i oni ga
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osude; drugi kaže: „prestaću da vežbam“, i oni ga samo zbog ovog oslobode. Razlika
između ova dva je neverovatna, zar ne? Je li to normalno? Nije. Nije li to očigledno? Oni
samo žele da vas nateraju da padnete, oni samo žele da izgovorite te reči. Jednom kad
se te reči izgovore, čak i ako nisu iz srca, to ostavlja mrlju. Za učenika iz doba Fa-
ispravljanja, to je sramota. Šta više, ako si počinio stvari koje su naudile Dafi, i nisi u
stanju da sve to nadoknadiš u daljem toku Fa-ispravljanja, nadoknadiš gubitke koje si
naneo Dafi, to će biti zaista ozbiljno. Jedna misao može odrediti hoćeš li uspeti. Da li si
u stanju da iskoračiš u potvrđivanju Fa je test koje se ne može proći samo tako što ćeš
slediti gomilu i njenu inerciju. Neki ljudi smatraju da treba da sačekaju na Trgu
Tjenanmen, misleći „ako svi istupe iz gomile, onda će i oni istupiti.“ Kad ne vide da
istupaju mnogi praktikanti, oni se prošetaju i upute se nazad. Ovo je zato što kad svi
istupe, onda je inercija ono što te izvodi – nisi istupio zbog toga što si duboko u sebi
odbacio život i smrt. Kultivacija je individualno pitanje, i ne može se slediti gomila.
Napredak svakog pojedinca mora imati dobre osnove. Naravno, nema potrebe da svi
naši učenici izvan Kine idu na Tjenanmen. Kad biste svi tamo otišli, ne bi bilo nikog
izvan Kine da radi stvari vezane za Fa-ispravljanje. Sve to je aranžirano u istoriji.

Vi ste jedno telo, baš kao Učiteljev gong. Naravno da vi i gong niste ista stvar, samo
dajem primer. To je kao moj gong, koji istovremeno radi različite stvari. Jedan njegov
deo se, sa ogromnom snagom, neprekidno napaja kroz ogroman kosmos u
mikrokosmos, prema onom što je više i šire; sila je toliko masivna i brzina je toliko
velika, da prevazilazi sva vremena dok ispravlja kolosalni nebeski svod. Jedan njegov
deo, nakon ovog napajanja, eliminiše grešnu karmu bića na različitim nivoima i
balansira sve isprepletane međusobne odnose između bića na različitim nivoima. Jedan
njegov deo asimilira bića, jedan deo repozicionira bića. On radi različite stvari čak i na
najmikroskopskijim nivoima bića, na svakom od nivoa. Jedan deo njega čini stvari u
niskim dimenzijama, jedan deo štiti učenike, i jedan deo njega čisti zlo – svaki aspekat
mog gonga radi ove stvari. Drugim rečima, jedno telo ne mora obavezno raditi jednu
stvar. Ali šta god radili, vi morate biti vredni naziva učenika Dafe.

To je sve što ću danas reći. I vaša razmena iskustava i razumevanja je važno, takođe.
Pod bilo kojim okolnostima, u bilo kom periodu, i bez obzira koliko ste zauzeti poslom,
ne smete odlutati od svoga učenja Fa, i to u osnovi obezbeđuje da ćete se popraviti i
dostići Ispunjenje. Bez učenja Fa ne možete raditi za Dafu, jer bi to bilo kao kad
svakodnevna osoba radi Dafa posao. Dafa posao moraju raditi učenici Dafe – to je
zahtev prema vama. Ako svakodnevni ljudi pomažu u Dafa poslovima, naravno da je to
dobro, ali ja govorim o učenicima Dafe. Ti moraš biti učenik Dafe koji radi Dafa posao,
jer tvoje Ispunjenje je od primarne važnosti. U ovom času, tvoje Ispunjenje je prvo i
najpreče. Naravno, biti odgovoran prema Dafi i spasavati živa bića predstavlja deo vašeg
Ispunjenja. Ovo ću vam reći: svi vi kažete da Učitelj spasava sva živa bića, ali kad svi
budete dostigli Ispunjenje i pogledali nazad, tada ćete ugledati sva živa bića koja ste do
tada spasili. Kad objašnjavate istinu, vi spasavate svesna bića.

To je sve što ću reći. Sad možete nastaviti konferenciju.
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Li Hondži 
21.07.2001.

1 Xinsheng – sajt na kineskom koji uređuju praktikanti Dafe, namenjen širokoj publici.
Naziv se može prevesti kao „Novi život“ ili „Novo postojanje“.
2 Drevni kineski idiom o određenom stanju u vlasti

Prevod na srpski, 28.08.2008.
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